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Της Πάφου
Αδεσμευτος

Ποια είδη φιδιών έχουμε στην Κύπρο. Ποια 
είναι δηλητηριώδη και ποια ακίνδυνα…
Η αύξηση της θερμοκρασίας των τελευταί-
ων ημερών ξύπνησε από τη χειμέρια νάρκη 
τα φίδια που αρχίσαν πλέον να κάνουν την 
εμφάνιση τους ακόμη και στις αστικές πε-
ριοχές...

Σελ. 16

Αφιέρωμα

Μια ώρα περίμενε ασθενοφόρο λιπόθυμη μα-
θήτρια στην Πόλη Χρυσοχούς, για να τη με-
ταφέρει στο Νοσοκομείο. To περιστατικό δια-
δραματίστηκε την Τρίτη σε σχολείο της περι-
οχής και ευτυχώς η μαθήτρια είναι εκτός κιν-
δύνου...

Σελ. 02

Σε κινητοποίηση τέθηκαν τα ξημερώματα  της 
Τετάρτης Αστυνομία και Πυροσβεστική Υπηρε-
σία στην Πάφο όταν ενημερώθηκαν για φωτιά 
που ξέσπασε σε φορτηγό όχημα. Από την φω-
τιά κάηκε φορτηγό που ανήκει σε Σχολή Οδη-
γών…

Σε΄. 19

Εμπρησμοί

Π. Χρυσοχούς

Α. Χρήστου
Μέσα Ιουνίου θα βρίσκονται στην Κύπρο 
τα πυροσβεστικά αεροπλάνα ενώ ένα μή-
να αργότερα αναμένονται και τα πυροσβε-
στικά ελικόπτερα…

Σελ. 11

Μ. Παναγιώτου
Στον Ακάμα, εκτελείται η αναγκαία συντήρη-
ση σε τμήμα του οδικού δικτύου και των α-
ντιπυρικών λωρίδων για την αντιπυρική πε-
ρίοδο…

Σελ. 04

Μ. Χαρτσιώτης
Η Υπηρεσία Καταπολέμησης Ναρκωτικών (Υ-
ΚΑΝ) έχει στείλει μέχρι σήμερα 420 μαθητές 
σε θεραπευτικά προγράμματα…

Σελ. 09

Τι λέει ο Υπουργός Μεταφορών για το έργο
Μα ζώνουν τα φίδια για την ομαλή εκτέλεση των έργων και την ολο-
κλήρωση του αυτοκινητόδρομου…
Αυτό το διαπίστωσαν και τα μέλη της Κοινοβουλευτικής Επιτροπής 
Μεταφορών, τα οποία είχαν την ευκαιρία να επισκεφθούν την πε-
ρασμένη Παρασκευή το έργο και να ενημερωθούν από τον διευθυ-
ντή των Δημοσίων Έργων Ελευθέριο Ελευθερίου.
Εάν έχουμε κάποιο ευχάριστο από τα όσα μας είπε ο Υπουργός, εί-
ναι η απόφαση να προκηρυχτούν προσφορές για τους συνδετήρι-
ους του αυτοκινητόδρομου με τις κοινότητες, αλλά και το ενδεχό-
μενο, λόγω των μεγάλων καθυστερήσεων στην ολοκλήρωση της Α 
φάσης του έργου, να προκηρυχτούν προσφορές για τη Β φάση (α-
πό την Πόλη μέχρι το Στρουμπί) με τα έργα να εκτελούνται παράλ-
ληλα…

Σελ. 05

Στον αέρα ο δρόμος Πάφου – Πόλης 

Χαμός με τις εγγραφές χαμός και με τις ενστάσεις

Απορρίφθηκαν οι 995 ενστάσεις από τις 1212 που υ-
πεβλήθησαν… 
Πόσοι εκλέγονται σε κάθε δήμο και ποιες ιδιομορφί-
ες έχουμε στους δήμους μας

Οι νέες εγγραφές στον εκλογικό κατάλογο για την επαρχία Πάφου ή-
ταν συνολικά 6.359 ανέφερε ο Αναπληρωτής Έπαρχος Πάφου και Έ-
φορος Εκλογών της Εκλογικής Περιφέρειας Πάφου Γιώργος Χρυσαφί-
νης, προσθέτοντας πως οι ενστάσεις θα διαφοροποιήσουν σε κάποιο 
βαθμό τον αριθμό αυτό.
Αξίζει να σημειωθεί, ότι οι ενστάσεις που υποβλήθηκαν αφορούν τις 
μετακινήσεις ψηφοφόρων…

Σελ. 09

Ιστορικές στιγμές για την Πάφο καθώς η ομάδας της πόλης Pafos fc προκρί-
θηκε για πρώτη φορά στην ιστορία της στον τελικό Κυπέλλου Κύπρου.
Το νέο ραντεβού με την ιστορία της ομάδας μας έχει οριστεί ήδη για τις 18 
Μαΐου στο στάδιο ΓΣΠ στη Λευκωσία, χωρίς να αποκλείεται να γίνει κά-
ποια αλλαγή είτε στην έδρα (για παράδειγμα Αλφα Μέγα), είτε ακόμα και 
στην ημερομηνία.
Η πρόκριση της ομάδας μας στον τελικό μετά την ισοπαλία 1-1 που απέ-
σπασε από τον Απόλλωνα Λεμεσού (τον είχε νικήσει με 2-1 στον πρώτο α-
γώνα) έστειλε στον έβδομο ουρανό όλους τους φίλους της οι οποίοι περί-
μεναν αυτή τη διάκριση με μεγάλη δίψα…

Στον τελικό Κυπέλλου η Πάφος

Η μάχη των εκλογών
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Γιώργος Σαξατέ

Π ες το κουσούρι, πες το επιμονή, μια ζωή όταν έχω τις 
μαύρες μου πάντα ανατρέχω στο παρελθόν ψάχνοντας 

για στήριγμα.
Ψάχνω ανάμεσα στη στοίβα των αναμνήσεων και όλο και 
ανασύρω πρόσωπα, καταστάσεις, μα προπάντων εκείνα τα 
λόγια που μου είπανε κάποιοι άνθρωποι που έφυγαν και όσο 
περνά ο καιρός, τόσο ποιο σοφά ακούγονται.
Η αλήθεια είναι ότι όσο περνά ο καιρός όλο και περισσότε-
ρη μιζέρια μαζεύεται γύρω μας, όλο και περισσότερη γκρίνια 
ακούγεται, όλο και φτωχαίνει το τοπίο και οι άνθρωποι.
Άλλα περιμέναμε και άλλα μας βγήκαν. Δεν μπορεί να κάθε-
ται στ’ αυγά της η συνείδησή μας βρε αδερφέ, την ώρα που 
βλέπουμε το κοινωνικό σύστημα να καταρρέει, την ώρα που 
το πολιτικό τοπίο πλήττεται από βαρύ Χειμώνα, την ώρα που 
τα μεγάλα πνεύματα αρνούνται να τοποθετηθούν επί του 
προκειμένου, την ώρα που ακόμα και οι Ποιητές σωπάσα-
νε! Δεν μπορούμε να αντέξουμε άλλο αυτή τη στέρηση από 
κάθε ιδεατό! Είδατε εσείς τα τελευταία χρόνια να ξεχωρίζει 
κάποιος μεγάλος ποιητής, κάποιο μεγάλο πνεύμα, είδατε να 
φτιάχνεται κάτι που να έχει προοπτικές να αποτελέσει μνη-
μείο; Τι θα αφήσουμε εμείς στις επόμενες γενιές για να ση-
μαδεύει το πέρασμά μας από τούτη τη ζωή;
Ακόμα και οι πρόγονοί μας εδώ στην Πάφο για να μιλήσου-
με ποιο συγκεκριμένα, μέσα στη μίζερη ζωή που ζούσανε τα 
χρόνια της αποικιοκρατίας, είχαν τη φώτιση να κτίσουνε κά-
ποια κτίρια που ακόμα και σήμερα τόσα χρόνια αργότερα 
αποτελούν το σήμα κατατεθέν και ότι ποιο όμορφο έχει να 
επιδείξει η πόλη μας. Μιλάμε για τα σχολεία που βρίσκονται 
στο κέντρο της Πάφου, το Δημοτικό Μέγαρο, τη δημοτική 
βιβλιοθήκη και γενικότερα αυτό που ονομάζουμε ιστορικό 
κέντρο της Πάφου.
Τι κτίσαμε εμείς από το 1960, μήπως ένα σίγουρο μέλλον 
για τις επόμενες γενιές, μήπως μια δυνατή οικονομία, μή-
πως κάποια αξιόλογα κτίρια που διαφεύγουν της προσοχής 
μας; Γεννήσαμε κανένα αξιόλογο ποιητή;
Θα μου πείτε μπορεί να μην κάναμε τίποτα από όλα αυτά, 
αλλά ανεβάσαμε το επίπεδο ζωής, αποκτήσαμε μεγάλα σπί-
τια, αυτοκίνητα, φτιάξαμε δρόμους, αεροδρόμια, χρηματιστή-
ρια, ξενοδοχεία πολλών αστέρων, πήραμε το νερό και τον ηλε-
κτρισμό μέχρι την τελευταία γωνιά αυτού του τόπου…
Ναι αλλά, καταφέραμε να αυξήσουμε και την εγκληματι-
κότητα, να καταστρέψουμε το περιβάλλον, να έχουμε δεν 
ξέρω κι εγώ πόσους νεκρούς από τροχαία δυστυχήματα, 
από ναρκωτικά, πόσες αυτοκτονίες πόσα κοινωνικά δράμα-
τα και πόση εξαθλίωση…  
Δεν είναι όμως αυτό το νόημα. Κάναμε τη ζωή μας καλύτερη, 
φτιάξαμε καλύτερους και ποιο ευτυχισμένους ανθρώπους;
Ποιο δηλαδή είναι το ζητούμενο; Και αφού ευημερούμε για-
τί δε είμαστε ευτυχισμένοι;  Δυστυχώς, η ευτυχία ακολουθεί 
τους οικονομικούς δείχτες των εποχών, όσο ψηλώνουν οι 
δείκτες αυτοί, τόσο ανεβαίνει και η τιμή της ευτυχίας! 

Η τιμή της ευτυχίας…

Παραπολιτικά
Σχόλια, σφήνες, σάτιρα και 
μικρές ειδήσεις, από την ε-
πικαιρότητα δοσμένα με 
χιούμορ και καυστική κριτι-
κή από τους συντάκτες του 
Αδέσμευτου...

ΣΕΛΙΔΕΣ 8 &10

  Επικαιρότητα
Καταγγελίες για νέες διαπλα-
τύνσεις στον Ακάμα 
Φωνάζουν οι Περιβαλλοντι-
κές Οργανώσεις - Απορρίπτει 
τις καταγγελίες το Τμήμα Δα-
σών…   

        ΣΕΛΙΔΑ 4

Επικαιρότητα
Στον αέρα ο δρόμος Πάφου – Πό-
λης. Τι λέει ο Υπουργός Μετα-
φορών για το έργο. Μα ζώνουν 
τα φίδια για την ομαλή εκτέλεση 
των έργων και την ολοκλήρωση 
του αυτοκινητόδρομου…                                       

                                                              ΣΕΛΙΔΑ 5

Επικαιρότητα
Η αύξηση της θερμοκρασίας 
των τελευταίων ημερών ξύ-
πνησε από τη χειμέρια νάρκη 
τα φίδια που αρχίσαν πλέον 
να κάνουν την εμφάνιση τους                    
                             ΣΕΛΙΔΑ 16

Αθλητικά
Με σουτ κεραυνό του Τάν-
κοβιτς η Πάφος πέρασε στον 
μεγάλο τελικό, όπου θα αντι-
μετωπίσει την Ομόνοια. 

ΣΕΛΙΔΑ 23

Πολιτισμός
Ιστορίες και θέματα που α-
ναδεικνύουν την ιστορία, 
την παράδοση και τον πολι-
τισμό της επαρχίας μας και 
όλη η πολιτιστική κίνηση 
της Πάφου… 

ΣΕΛΙΔΑ 15

Αγγελίες
Αγγελίες εργασίας και ανακοινώ-
σεις που μπορεί να σας ενδιαφέ-
ρουν σε ένα δισέλιδο...

   
ΣΕΛΙΔΕΣ 20-21

ΣΑΝ
     ΣΗΜΕΡΑ...

1841-Κυκλοφορεί το βιβλίο του Έντγκαρ Άλαν Πόε «Οι 
Φόνοι της Οδού Μοργκ», που θεωρείται το πρώτο αστυ-
νομικό μυθιστόρημα στην ιστορία της λογοτεχνίας.

1914-Η Σφαγή του Λάντλοου.
Η Σφαγή του Λάντλοου. Η Εθνική Φρουρά της Πολιτείας 
του Κολοράντο ανοίγει πυρ κατά απεργών ανθρακωρύ-
χων στην πόλη Λάντλοου, με αποτέλεσμα να σκοτωθούν 
16 άνθρωποι, ανάμεσά τους και ο ελληνικής καταγωγής 
συνδικαλιστής Λούης Τίκας.

1920-Τελετή έναρξης των 7ων Ολυμπιακών Αγώνων 
της Αμβέρσας. Λαμβάνουν μέρος 2.479 αθλητές και 64 
αθλήτριες από 29 χώρες. Για πρώτη φορά εμφανίζεται η 

σημαία με τους πέντε ολυμπιακούς κύκλους και απαγ-
γέλλεται ο ολυμπιακός ύμνος από τον βέλγο ξιφομάχο 
Βιτόρ Μπουάν.

1941-Υπογράφεται στο Βοτονόσι Μετσόβου το πρωτό-
κολλο συνθηκολόγησης του ελληνικού στρατού ανάμε-
σα στον υποστράτηγο Τσολάκογλου, διοικητή του ΤΣΔΜ 
(Τομέας Στρατιάς Δυτικής Μακεδονίας) και τον ταξίαρχο 
Ντίτριχ των γερμανικών δυνάμεων εισβολής.

1977--Όνειρο μένει για την ΑΕΚ η συμμετοχή της στον 
τελικό του Κυπέλλου UEFA, καθώς η Γιουβέντους επι-
κρατεί 1-0 στη Νέα Φιλαδέλφεια (85’ Μπέτεγκα, από 
σέντρα του Καούζιο) και παίρνει το «εισιτήριο». 
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“Η διαφήμιση 
είναι τυπωμένες 

πωλήσεις”

Daniel Starch
Διαφημιστής

ΑΠΡΙΛΙΟΥ
ΣΑΒΒΑΤΟ20

ΔΙΑΝΥΚΤΕΡΕΥΟΝΤΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΠΑΦΟΥ

Εφημερ εύ ον τες Οδ ον τίατρ οι 
Οι Εφημερεύοντες Οδοντίατροι Πάφου για το Σαββατοκύριακο είναι:

ΣΑΒΒΑΤΟ 20/04/2024-ΤΖΑΝΙΔΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΤΗΛ 97671117
ΚΥΡΙΑΚΗ 21/04/2024-ΣΑΒΒΑ ΧΡΥΣΟΒΑΛΑΝΤΩ ΤΗΛ 99039387

Χρήσιμα Τηλέφωνα

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26806060
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΠΑΦΟΥ  26803100
ΠΡΩΤΕΣΒΟΗΘΕΙΕΣ  26803145
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗΠΑΦΟΥ  26806272
ΥΔΑΤΟΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 26943045/99603622
ΑΗΚΠΑΦΟΣ  26206000
ΑΗΚΒΛΑΒΕΣ  1800
ΑΤΗΚΒΛΑΒΕΣ  80000197
ΑΡΧΗΓΕΙΟΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 22808080
ΑΝΑΦΟΡΑΔΑΣΙΚΩΝΠΥΡΚΑΓΙΩΝ 26422641
ΕΚΤΑΚΤΗΑΝΑΓΚΗ  12-199
ΔΗΜΟΣΠΑΦΟΥ  26822270
ΔΗΜΟΣΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ  26962324

ΔΗΜΟΣΠΟΛΕΩΣ  26321321
ΔΗΜΟΣΠΕΓΕΙΑΣ  26621244
ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26811580
ΓΡΑΜΜΗΤΟΥΠΟΛΙΤΗ  1460
ΒΙΑΣΤΗΝΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ 1440
ΚΕΝΤΡΟΔΗΛΗΤΗΡΙΑΣΕΩΝ 1401
ΣΥΝΔ.ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ&ΦΙΛΩΝ 26819268
ΑΜΕΣΗΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗΝΑΡΚΩΤΙΚΑ 1410
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΠΑΦΟΥ  26306385
ΕΠΑΡΧΙΑΚΗΔΙΟΙΚΗΣΗ  26801101
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΑΚΥΠΡΟΥ  77778833
ΠΟΛΙΤΙΚΗΑΜΥΝΑ  26818470
ΓΡΑΦΕΙΟΕΥΗΜΕΡΙΑΣ  26821602

Κινδυνεύουν ζωές στην Π. Χρυσοχούς
Λιπόθυμη μαθήτρια ανέμενε μία ώρα ασθενοφόρο…

Σήμερα 20 Απριλίου και τιμάται 
η μνήμη του Αγίου Ζακχαίου του Αποστόλου.

Μ ια ώρα περίμενε ασθενοφόρο λι-
πόθυμη μαθήτρια στην Πόλη Χρυ-
σοχούς, για να τη μεταφέρει στο 

Νοσοκομείο. 
To περιστατικό διαδραματίστηκε την Τρίτη σε 
σχολείο της περιοχής και ευτυχώς η μαθήτρια 
είναι εκτός κινδύνου. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, τα δύο ασθενο-
φόρα του νοσοκομείου Πόλης Χρυσοχούς 
που διαχειρίζεται η Υπηρεσία Ασθενοφόρων 
βρίσκονταν σε άλλα περιστατικά. 
Συγκεκριμένα το ένα ασθενοφόρο είχε δια-
τεθεί για να μεταφέρει τετραπληγικό ασθε-
νή που είχε πόνους στην κοιλιακή χώρα και το 
άλλο που κλήθηκε από την Υπηρεσία Ασθενο-
φόρων, για να κάνει εξαγωγή ασθενών από το 
Νοσοκομείο Πάφου. 
Η κλήση των δύο ασθενοφόρων στην Πάφο, 
άφησαν ακάλυπτο το Νοσοκομείο Πόλης Χρυ-
σοχούς για έκτακτο περιστατικό, όπως προέ-

κυψε με τη λιπόθυμη μαθήτρια. 
Αυτό γίνεται πολύ συχνά όπως υποστηρίζουν 
παράγοντες της περιοχής, οι οποίοι ζητούν σε 

κάθε περίπτωση το ένα ασθενοφόρο να είναι 
στην περιοχή για να μπορεί να ανταποκριθεί 
σε περίπτωση σοβαρού περιστατικού. 
Τώρα αν απουσιάζουν και τα δύο ασθενο-
φόρα και προκύψει έκτακτο περιστατικό θα 
πρέπει η Πόλη Χρυσοχούς να εξυπηρετηθεί 
από τον σταθμό ασθενοφόρων της Πέγειας. 
Οπόταν γίνεται αντιληπτό ότι για κάθε έκτα-
κτο περιστατικό στην Πόλη Χρυσοχούς στην 
απουσία των δύο ασθενοφόρων θα πρέπει 
να φτάσει ασθενοφόρο από την Πέγεια, εάν 
και αυτό είναι ελεύθερο.
Ιδιαίτερα μάλιστα κατά τους καλοκαιρινούς 
μήνες που ο πληθυσμός στην περιοχή αυξά-
νεται κατακόρυφα, θα πρέπει ο Ο.Κ.Υπ.Υ. να 
βρει λύσεις πριν είναι αργά και θρηνήσουμε 
ζωές…

20/4/24 ΣΑΒΒΑΤΟ Μενελάου Μενέλαος Αρχ. Μακαρίου Γ’ 12 Εναντι  Agip, δι-

πλα από Papantoniou Bakeries Γεροσκήπου 26812121 99813985

21/4/24 ΚΥριΑΚΗ Πετεινού Αμαρυλλίς Ανδρέα Έλληνα, Oriental Complex, 

Shop 3 Δίπλα από το International School  Πάφος 26653929 99456401

22/4/24 ΔΕΥΤΕρΑ Βαρναβίδου Σταυρούλλα Νικολάου Νικολαϊδη 62 

100m από το Λύκειο Κύκκου προς τα Δικαστήρια  26943424 26949727

23/4/24 ΤριΤΗ Γιαννιού Σταυρούλλα Ελευθερίου Βενιζέλου και Χανιών 68 

50μ από Εμπορικό Κέντρο Θεοφάνη προς Κονιά Πάφος 26937857 26271776

24/4/24 ΤΕΤΑρΤΗ  Μακαρίου Γεώργιος Νεαπόλεως 20 Τέρμα δρόμου εκκλη-

σίας Αποστόλου Παύλου Πάφος 26936989 26938949

24/4/24 ΤΕΤΑρΤΗ Νικολαϊδου Κωνσταντία Γωνία Ν. Νικολαϊδη και Γεωργίου Χ. 

Ιωαννίδη κατ. 5 Elysia Park,  (Περιοχή Universal) Πάφος 26935642 26933793

25/4/24 ΠΕΜΠΤΗ Πιστέντη - Ιουλιανού Άντρη Τάφοι των Βασιλέων 24 

Ταφοι των Βασιλέων 300μ από MALL προς Coral Bay  26950073  26950778

26/4/24 ΠΑρΑΣΚΕΥΗ Ροίδη Σοφία Αγίων Αναργύρων 21 Έναντι εκκλησίας Αγί-

ων Αναργύρων Κάτω Πάφος 26221300 26931985



ΕΥΧΑΡΙΣΤΙΕΣ

Ο Υποψήφιος Πρόεδρος του Επαρχιακού Οργανισμού  Αυτοδι-
οίκησης Πάφου Χαράλαμπος Πιττοκοπίτης και το εκλογικό του 
επιτελείο εκφράζουν την αμέριστη ευγνωμοσύνη τους και τις 
θερμές τους ευχαριστίες προς τους φίλους και τις φίλες της υ-
ποψηφιότητας του κ. Πιττοκοπίτη για την αθρόα και δυναμική 
τους παρουσία κατά την τελετή εγκαινίων του εκλογικού επιτε-
λείου.

Η στήριξη και η αγάπη του κόσμου της Πάφου δίνουν τη δύνα-
μη για να συνεχίσουμε μαζί τη διεκδίκηση για όσα στερείται η 
Επαρχία μας!
Με τον παλμό και τη δυναμική σας στάληκε ξεκάθαρο μήνυμα 
νίκης.

Συνεχίζουμε μαζί ενωμένοι για να χαράξουμε μια νέα λαμπρή 
σελίδα στην ιστορία της Πάφου μας!

Μαζί στη νέα εποχή!

#pittokopitis
#mazistineaepoxi
#entimamprosta
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  Ριπές
Πάλι σε αδιέξοδα ο 

δρόμος Πάφου – Πόλης

Γ ια άλλη μια φορά ο αυτοκινητόδρομος Πάφου -Πό-
λης Χρυσοχούς που παρέμεινε σε εκκρεμότητα για 

20 χρόνια βρίσκεται σε αδιέ-
ξοδο λόγω της διαμάχης της 
εταιρίας που ανέλαβε την κα-
τασκευή της Α΄ φάσης με τα Δη-
μόσια Έργα και την Κυβέρνηση. 
Το έργο για το οποίο υπογρά-
φηκαν συμβόλαια το 2021 και 
θα έπρεπε να παραδοθεί τον 
Δεκέμβριο του 2024 βρίσκεται 
σε στασιμότητα και εκτελού-
νται πλέον μόνον περιορισμέ-
νες χωματουργικές εργασίες. 

Με βάση τις πληρωμές, μέχρι τώρα έχει εκτελεστεί 
περίπου το 30% του έργου με την εταιρία να διεκδι-
κεί πρόσθετα 22 εκατομμύρια ευρώ και παράταση 33 
μηνών. Την ερχόμενη εβδομάδα και συγκεκριμένα στις 
25 Απριλίου το θέμα αναμένεται να απασχολήσει την 
Κοινοβουλευτική Επιτροπή Μεταφορών, μετά την εγ-
γραφή του από τους Βουλευτές Βαλεντίνο Φακοντή και 
Χρύσανθο Σαββίδη. 
Ο Υπουργός Μεταφορών Αλέξης Βαφεάδης δήλωσε 
προχθές, ότι η κυβέρνηση αναμένει τις αποφάσεις της 
Κεντρικής Επιτροπής Αλλαγών και Απαιτήσεων για την 
παράταση του έργου που έχει ζητήσει η εταιρία και τις 
οικονομικές της απαιτήσεις. Στο πλαίσιο της νομιμότη-
τας είπε και με γνώμονα το δημόσιο συμφέρον, η κυ-
βέρνηση θα επιδιώξει να βρεθούν λύσεις ώστε το έργο 
να συνεχιστεί και να ολοκληρωθεί. Το έργο αποτέλε-
σε για 10ετίες πάγιο αίτημα του διαμερίσματος Πόλης 
Χρυσοχούς αλλά και ολόκληρης της επαρχίας Πάφου. 
Ο νέος αυτοκινητόδρομος βρισκόταν στις καλένδες για 
πάρα πολλά χρόνια μέχρι που έγινε διαγωνισμός έναν 
χρόνο πριν από το ξέσπασμα της πανδημίας και χρειά-
στηκαν περίπου 2 χρόνια για να ανατεθεί σε εργολάβο. 
Οι εργασίες ξεκίνησαν με τυμπανοκρουσίες και χαι-
ρετίστηκαν από τον τότε ΠτΔ, αφού θεωρήθηκε με-
γάλη επιτυχία της κυβέρνησης Αναστασιάδη. Σε 
πρώτη φάση η εταιρία κατέθεσε νέο χρονοδιάγραμ-
μα ολοκλήρωσης των εργασιών τον Μάιο του 2025 
επικαλούμενη προβλήματα και καθυστερήσεις που 
επέφεραν στο εμπόριο οι γεωπολιτικές εξελίξεις 
στην περιοχή, και προηγουμένως η πανδημία. Πέ-
ραν αυτών όμως στελέχη της εταιρίας επιρρίπτουν 
ευθύνες στην κυβέρνηση και τα δημόσια έργα τους 
οποίους κατηγορούν για αδιαφορία και στείρα άρ-
νηση να ανταποκριθούν στα προβλήματα που προ-
κύπτουν εξ υπαιτιότητας τους. Η αδιαφορία όπως 
υποστηρίζουν της ομάδας επίβλεψης των Δημοσίων 
Έργων να ανταπεξέλθει ως οφείλει στην άμεση ανά-
γκη εξεύρεσης λύσεων οδηγεί με μαθηματική ακρί-
βεια στην μη ολοκλήρωση του έργου. 
Η εταιρία ισχυρίζεται ότι παρά τις επανειλημμένες 
προσπάθειες της να υπάρξει συνεννόηση και να συ-
ζητηθούν οι προτεινόμενες λύσεις για να προχω-
ρήσει και να ολοκληρωθεί το έργο δυστυχώς δεν 
υπήρξε ανταπόκριση. Αντιθέτως όπως αναφέρουν 
στελέχη της συνάντησαν μια στείρα άρνηση που 
οδηγεί το έργο σε επικίνδυνα μονοπάτια και μια 
ανάσα πριν το αδιέξοδο. Η εταιρία, ενημέρωσε τον 
αρμόδιο Υπουργό σε μια προσπάθεια να βρεθούν 
οι λύσεις που θα επιτρέψουν την συνέχιση και την 
ολοκλήρωση του έργου παρά την υπέρμετρη αύξηση 
του κόστους, χωρίς όμως να βρει μέχρι σήμερα κα-
μία ανταπόκριση. Πλέον ο κίνδυνος αποχώρησης της 
εταιρίας και αναστολής των εργασιών δεν είναι απλά 
ορατός αλλά προ των πυλών. Τυχόν αποχώρηση της 
εταιρίας, το έργο θα επανέλθει στις καλένδες και 
μπορεί να χρειαστούν άλλα 20 χρόνια  για να ολο-
κληρωθεί.  Σε περίπτωση αποχώρησης της εταιρίας 
θα ακολουθήσουν πολύχρονες δικαστικές διαδικασί-
ες το έργο θα παραμείνει στάσιμο ως ένα αδρανές 
εργοτάξιο για αρκετά χρόνια. 

Γράφει
ο Κώστας Νάνος
Αρχισυντάκτης
του “Ράδιο Cosmos”

Ο ι περιβαλλοντικές οργανώσεις Terra 
Cypria και BirdLife Cyprus καταγγέλλουν 
νέες παράτυπες διαπλατύνσεις δρόμων, 

σε πολύ ευαίσθητη περιβαλλοντικά περιοχή στον 
Ακάμα, ενώ από την πλευρά του το Τμήμα Δασών, 
υποστηρίζει ότι πρόκειται για συνηθισμένες ερ-
γασίες βελτίωσης και συντήρησης υφιστάμενων 
αγροτικών δρόμων. 
Οι διαπλατύνσεις σύμφωνα με τις περιβαλλοντι-
κές οργανώσεις αφορούν δασικούς δρόμους (Άης 
Μηνάς – Σμιγιές και Σμιγιές – Κουτσαγκάς), εντός 
του Εθνικού Δασικού Πάρκου (ΕΔΠ) Ακάμα. 
Οι περιβαλλοντικές οργανώσεις Terra Cypria – Το 
Κυπριακό Ίδρυμα Προστασίας του Περιβάλλοντος 
και BirdLife Cyprus εκφράζουν σοβαρούς προβλη-
ματισμούς και έντονες ανησυχίες όσον αφορά τις 
διαδικασίες που ακολουθεί το Τμήμα Δασών για 
την υλοποίηση έργων σε τόσο ευαίσθητες περιο-
χές, χωρίς να ακολουθούνται οι νενομισμένες δι-
αδικασίες.

Σπάνια είδη 
Σημειώνεται ότι η συγκεκριμένη περιοχή εμπί-
πτει εντός ενεργής χωροκράτειας του αρπακτι-
κού είδους Διπλοσιάχινο (Accipiter gentilis), περιο-
χής φωλεοποίησης των ενδημικών ειδών πουλιών 
Σκαλιφούρτα (Oenanthe cypriaca) και Τρυπομά-
ζης (Sylvia melanothorax), περιοχή εξάπλωσης 
των ειδών άγριας χλωρίδας Alyssum akamasicum, 
Ophrys kotschyi, Osyris alba και Phlomis cypria spp. 
occidentalis, καθώς και περιοχή κατανομής των οι-
κοτόπων 5212 Θαμνώνες με αοράτους (Juniperus 
phoenicea), 5330 Θερμομεσογειακές και προερη-
μικές λόχμες, 9320 Δάση ελιάς (Olea europaea) και 
χαρουπιάς (Ceratonia siliqua), καθώς και 9540 Με-
σογειακά πευκοδάση με ενδημικά είδη πεύκων της 
Μεσογείου (Pinus brutia). 
Με βάση τα πιο πάνω, οι κύριοι δασικοί δρόμοι, 
στους οποίους το Τμήμα Δασών υλοποιεί εργασί-
ες βελτίωσης και διαπλάτυνσης, περιλαμβάνονται 
στο τμήμα του κύριου οδικού δικτύου του ΕΔΠ 
Ακάμα, το οποίο θα πρέπει να επαναξιολογηθεί 
μέχρι τον Ιούνιο 2024. Αντί αυτού, το Τμήμα Δα-
σών φαίνεται να έχει προχωρήσει ήδη σε εργασίες 

χωρίς οποιαδήποτε ενημέρωση της καθ’ ύλην αρ-
μόδιας Ad-hoc Επιτροπής για την ΕΟΑ και κυρίως 
χωρίς τη συνολική επαναξιολόγηση των υποδομών 
του ΕΔΠ Ακάμα, περιλαμβανομένων τόσο των κύ-
ριων δασικών δρόμων, όσο και των κόμβων υπο-
δομών διαχείρισης. Οι δύο περιβαλλοντικές ορ-
γανώσεις ζητούν όπως ενημερωθεί άμεσα η καθ’ 
ύλην αρμόδια Ad-hoc Επιτροπή για την ΕΟΑ όσον 
αφορά τις εργασίες βελτίωσης και διαπλάτυνσης 
των κύριων δασικών δρόμων Άης Μηνάς – Σμιγιές 
και Σμιγιές – Κουτσαγκάς, εντός του ΕΔΠ Ακάμα. 

Απορρίπτει 
Ο  Αναπληρωτής Διευθυντής του Τμήματος Δα-
σών Ανδρέας Χρίστου σε δηλώσεις του στο 
Radiocosmos, ανέφερε ότι δεν γίνονται  εργασί-
ες  διαπλάτυνσης, αλλά  εργασίες συντήρησης και 
βελτίωσης των δρόμων ενόψει της καλοκαιρινής 
περιόδου ώστε να μπορούν πυροσβεστικά οχήμα-
τα να προσεγγίζουν τις περιοχές για κατάσβεση τυ-
χόν πυρκαγιών.  Αυτές οι εργασίες πρόσθεσε, γίνο-
νται κάθε χρόνο σημειώνοντας ότι οι εργασίες που 
εκτελούνται είναι υπό την καθημερινή εποπτεία 
λειτουργών του τμήματος του. Οι ανησυχίες που 
εκφράζονται είπε ο κ. Χρίστου, θεωρούνται καλο-
προαίρετες και λαμβάνονται υπόψη από το Τμή-
μα Δασών. 

Aνακοίνωση 
Το Τμήμα Δασών του Υπουργείου Γεωργίας, Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος, με αφορμή 

δημοσιεύματα σε σχέση με τη συντήρηση δρόμων 
στον Ακάμα, αναφέρει ότι στην περιοχή εκτελεί-
ται η αναγκαία συντήρηση σε τμήμα του οδικού 
δικτύου και των αντιπυρικών λωρίδων ως μέρος 
της προετοιμασίας για την αντιπυρική περίοδο, 
αλλά και της διαχείρισης και εποπτείας του δά-
σους. Οι εργασίες εκτελούνται σε επιλεγμένα τμή-
ματα του οδικού δικτύου, στα οποία το χωμάτινο 
οδόστρωμα έχει υποστεί σοβαρές ζημιές λόγω δι-
άβρωσης. Τα εν λόγω έργα δεν αποτελούν εργα-
σίες που αφορούν στον ευρύτερο σχεδιασμό για 
την αειφόρο ανάπτυξη του Εθνικού Δασικού Πάρ-
κου Ακάμα. Οι εργασίες περιλαμβάνουν μόνο βα-
σική συντήρηση του οδοστρώματος και σε καμία 
περίπτωση δεν γίνεται διαπλάτυνση των δρόμων. 
Τα έργα είναι τα εντελώς απαραίτητα και αποσκο-
πούν στην ασφαλή και γρήγορη διακίνηση των 
πυροσβεστικών οχημάτων, αλλά και στη διακίνη-
ση του προσωπικού και των επισκεπτών στην πε-
ριοχή. Η βασική συντήρηση του δασικού οδικού 
δικτύου ενισχύει στο μέγιστο την προστασία των 
οικοσυστημάτων, οικοτόπων, ενδιαιτημάτων και 
άλλων σημαντικών στοιχείων της χλωρίδας και πα-
νίδας του Ακάμα, που κινδυνεύουν με καταστροφή 
από πυρκαγιές κατά την καλοκαιρινή περίοδο. Το 
Τμήμα διαβεβαιώνει τους πολίτες, αλλά και τα ορ-
γανωμένα σύνολα, που εύλογα μπορεί να ανησυ-
χούν, ότι αφουγκράζεται τις ανησυχίες τους και ότι 
κατά την εκτέλεση των εργασιών λαμβάνονται όλα 
τα μέτρα για την προστασία του περιβάλλοντος και 
της φυσικής ομορφιάς της περιοχής.

Καταγγελίες για νέες διαπλατύνσεις στον Ακάμα 
Φωνάζουν οι Περιβαλλοντικές Οργανώσεις. 
Απορρίπτει τις καταγγελίες το Τμήμα Δασών… 

Τ
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Στον αέρα ο δρόμος Πάφου – Πόλης 
Τι λέει ο Υπουργός Μεταφορών για το έργο

Μας ζώνουν τα φίδια για την ομαλή εκτέλεση των έργων και την ολοκλήρωση του αυτοκινητόδρομου…

Έ να βήμα πριν το αδιέξοδο βρίσκεται η 
κατασκευή του νέου αυτοκινητόδρο-
μου Πάφου – Πόλης Χρυσοχούς. 

Αυτό το διαπίστωσαν και τα μέλη της Κοι-
νοβουλευτικής Επιτροπής Μεταφορών, τα 
οποία είχαν την ευκαιρία να επισκεφθούν την 
περασμένη Παρασκευή το έργο και να ενημε-
ρωθούν από τον διευθυντή των Δημοσίων 
Έργων Ελευθέριο Ελευθερίου. 
Τα όσα ανέφερε ο κ. Ελευθερίου για την πο-
ρεία των έργων προκάλεσαν την έκπληξη των 
Βουλευτών. 
Μεταξύ άλλων αναφέρθηκε ότι ο εργολάβος, 
διεκδικεί αποζημιώσεις ύψους 22 εκατομμυ-
ρίων ευρώ επικαλούμενος, θέματα που σχε-
τίζονται με τον πόλεμο στην Ουκρανία, τον 
Covid, την καθυστέρηση στην μετακίνηση των 
πυλώνων της ΑΗΚ, την έλλειψη ικανοποιητι-
κών χώρων απόθεσης αδρανών υλικών, την 
ακαταλληλότητα των αδρανών υλικών και την 
απουσία εναλλακτικών λύσεων κ.α. Επίσης ο 
εργολάβος έχει καταθέσει αίτημα για παρά-
ταση του έργου για περίοδο 33 μηνών. 
Υπενθυμίζεται ότι το έργο ξεκίνησε το 2021 
και προβλέπονταν η παράδοση του τον Δε-
κέμβριο του 2024. Μέχρι στιγμής εκτιμάται 
ότι εκτελέστηκε το 30% του έργου το οποίο 
σε 7 περίπου μήνες θα έπρεπε να ολοκληρω-
θεί. Ο διευθυντής του Τμήματος Δημοσίων 
Έργων, επέρριψε εξ ολοκλήρου την ευθύνη 
για την καθυστέρηση του έργου στον εργολά-
βο, λέγοντας ότι από την πλευρά του κράτους 
επιδείχθηκε ευελιξία και αποφασιστικότητα 
σε όλες τις περιπτώσεις ώστε να διευκολυν-
θεί το έργο. Όλα τα θέματα είπε ο κ. Ελευθε-
ρίου, εξετάζονται από την Κεντρική Επιτροπή 
Αλλαγών και Απαιτήσεων. Για την ερμηνεία 
κάποιων όρων των συμβάσεων είπε ότι θα 
αποφασίσουν τα δικαστήρια στα οποία έχει 
προσφύγει ο εργολάβος.

Τι λέει ο Βαφεάδης
Ο Υπουργός Μεταφορών Επικοινωνιών και 
Έργων Αλέξης Βαφεάδης, με αποκλειστικές 
δηλώσεις στο radiocosmos, επιβεβαίωσε ότι 
όντως προέκυψαν προβλήματα και κρίση στις 
σχέσεις εταιρείας και Δημοσίων Έργων και οι 
εργασίες έχουν ουσιαστικά διακοπεί και γίνο-
νται μόνο κάποιες χωματουργικές, αλλά δή-
λωσε ότι δεν πιστεύει ότι είμαστε ένα βήμα 
πριν τη διακοπή του συμβολαίου του εργο-
λάβου.
Επιβεβαίωσε δε, ότι ο εργολάβος έχει υποβά-
λει κάποια αιτήματα τα οποία και αξιολογού-
νται από την Κεντρική Επιτροπή Αλλαγών και 
Απαιτήσεων (ΚΕΑΑ). Όπως ανέφερε ο υπουρ-
γός είχε προηγηθεί συνάντηση του με τον δι-
ευθύνοντα σύμβουλο της εταιρείας ΙΝΤΡΑ-
ΚΑΤ που ανέλαβε την κατασκευή του δρόμου 
και συζήτησαν τα προβλήματα που αντιμε-
τωπίζουν κυρίως για την εξεύρεση λατομικών 
υλικών. 
Το υπουργείο είπε ο κ. Βαφεάδης, θα αξιολο-
γήσει τα αιτήματα της εταιρείας και τα προ-
βλήματα, θα ακούσει την ΚΕΑΑ, θα εξετάσει 
εάν υπάρχει τρόπος να επιλυθούν τα προ-
βλήματα που αντιμετωπίζει ο εργολάβος και 
εάν υπάρχει τρόπος να βοηθήσει θα το πρά-
ξει ώστε ο δρόμος να ολοκληρωθεί.
Κληθείς δε να σχολιάσει τις μεγάλες καθυ-
στερήσεις και γιατί δεν λήφθηκαν μέτρα προ-

ηγουμένως, ο κ. Βαφεάδης επικαλέστηκε τα 
συμβόλαια, τις ρήτρες και τις υποχρεώσεις 
του εργολάβου και δήλωσε ότι ο εργοδότης 
δεν έχει τρόπους να παρέμβει, παρά το γεγο-
νός ότι υπήρξαν παρεμβάσεις προς τον εργο-
λάβο για την πορεία των έργων.
Εάν έχουμε κάποιο ευχάριστο από τα όσα 
μας είπε ο Υπουργός, είναι η απόφαση να 
προκηρυχτούν προσφορές για τους συνδε-
τήριους του αυτοκινητόδρομου με τις κοινό-
τητες, αλλά και το ενδεχόμενο, λόγω των με-
γάλων καθυστερήσεων στην ολοκλήρωση της 
Α φάσης του έργου, να προκηρυχτούν προ-
σφορές για τη Β φάση (από την Πόλη μέχρι 
το Στρουμπί) με τα έργα να εκτελούνται πα-
ράλληλα.

Εκτελούνται μόνον χωματουργικά 
Εδώ και μέρες η εταιρία που ανέλαβε μετά 
από προσφορές το έργο έχει διακόψει τις 
εργασίες για τις σήραγγες και τις κοιλαδο-
γέφυρες και εκτελούνται μόνον κάποιες χω-
ματουργικές εργασίες. Το θέμα αναμένεται 
στις 25 Απριλίου να απασχολήσει την Κοινο-
βουλευτική Επιτροπή Μεταφορών μετά από 
εγγραφή του από τους Βουλευτές Βαλεντίνο 
Φακοντή και Χρύσανθο Σαββίδη. 
Το αδιέξοδο στο οποίο έχει φθάσει το έργο 
έχει να κάνει με τις καθυστερήσεις οι οποίες 
σύμφωνα με την εταιρία φθάνουν σχεδόν τα 
3 χρόνια και συγκεκριμένα 33 μήνες. Για τις 
καθυστερήσεις η εταιρία επικαλείται κυρίως 
την περίοδο του covid. 
Σε ότι αφορά τις οικονομικές διεκδικήσεις που 
ανέρχονται σε 22 εκατομμύρια ευρώ, η εται-
ρία επικαλείται την αύξηση του κόστους των 
υλικών λόγω του πολέμου στην Ουκρανία. 
Στην κοινοβουλευτική Επιτροπή θα κληθεί και 
εκπρόσωπος του εργολάβου για να καταθέ-
σει τις απόψεις του καθώς κατά την επίσκεψη 
τους την Παρασκευή στο εργοτάξιο οι Βου-
λευτές άκουσαν τις απόψεις μόνον του Τμή-
ματος Δημοσίων Έργων το οποίο επιρρίπτει 
την ευθύνη αποκλειστικά στον εργολάβο. 
Οι Βουλευτές της Πάφου Βαλεντίνος Φακο-
ντής, Χρύσανθος Σαββίδης και Ηλίας Μυρι-
άνθους σε δηλώσεις τους στο Radiocosmos 

χαρακτήρισαν επιβεβλημένη την παρέμβαση 
και του προέδρου της Δημοκρατίας ώστε να 
αποφευχθεί η πλήρης διακοπή του έργου. Δι-
ερωτήθηκαν τι θα γίνει σε περίπτωση που ο 
εργολάβος αποχωρήσει από το έργο και χρει-
αστεί να προκηρυχθούν νέες προσφορές για 
την ολοκλήρωση του. Σε μια τέτοια περίπτω-
ση όπως εκτίμησαν μπορεί να χαθούν πρό-
σθετα δύο χρόνια.

Οι διαφορές 
Πέρα από τον χρόνο αποπεράτωσης του έρ-
γου για το οποίο η Intrakat τον περασμένο 
Σεπτέμβριο είχε δώσει χρονοδιάγραμμα τον 
Μάιο του 2025 η απαίτηση της είναι να εγκρι-
θεί παράταση 33 μηνών επικαλούμενη κυρί-
ως την περίοδο του Covid. Για τις οικονομικές 
απαιτήσεις της πέρα από τις αναπροσαρμο-
γές που προβλέπουν τα συμβόλαια οι κυρι-
ότερες διεκδικήσεις της αφορούν τα αδρα-
νή υλικά που παράγονται από τις εκσκαφές 
και κρίνονται χωρίς λόγο όπως υποστηρίζει η 
εταιρία ακατάλληλα όπως και το κόστος που 
προκύπτει για την αγορά τους από τα λατο-
μεία. Στελέχη της κοινοπραξίας χαρακτηρί-
ζουν εχθρική την στάση και την προσέγγιση 
του Τμήματος Δημοσίων Έργων σε διάφορα 
ζητήματα που αφορούν την εξέλιξη του του 
έργου. 

Παρεμβαίνει ο Γενικός Ελεγκτής 
Με την εκτέλεση μόνον χωματουργικών ερ-
γασιών συνεχίζεται η κατασκευή του δρόμου 
Πάφου-Πόλης Χρυσοχού, εν αναμονή των δι-
καστικών και κυβερνητικών αποφάσεων για 
τις διαφωνίες που έχουν προκύψει μεταξύ 
της αναδόχου εταιρείας και του Υπουργείου 
Μεταφορών. Στο εργοτάξιο που εκτείνεται 
στα 15χιλιόμετρα του έργου δεν εκτελείται 
εδώ και αρκετό καιρό καμιά εργασία για τις 
σήραγγες και τις κοιλαδογέφυρες. 
Υπενθυμίζεται πως η εταιρία έχει καταθέσει 
πρόσθετες οικονομικές απαιτήσεις ύψους 
περίπου 22 εκ. ευρώ για τα έργα που έγιναν 
μέχρι τώρα και παράταση 33 μηνών. Ο εκ-
πρόσωπος της Ελεγκτικής Υπηρεσίας Μάριος 
Πετρίδης επιβεβαίωσε με δηλώσεις του  στο 

Radiocosmos ότι για το έργο αυτό υπάρχει 
συστηματική παρακολούθηση από την Υπη-
ρεσία, η οποία μάλιστα είχε καταγράψει τον 
Ιανουάριο του 2023 ότι είχε αντληθεί μόνον 
ένα πολύ μικρό ποσόν από τα 73 εκ. ευρώ 
που προβλέπει το συμβόλαιο. Η ελεγκτική 
υπηρεσία είπε ο κ. Πετρίδης παρακολουθεί 
στενά τις εξελίξεις σχετικά με το έργο του αυ-
τοκινητόδρομου και σύντομα θα δημοσιο-
ποιήσει προκαταρκτική έκθεση. Η Ελεγκτική 
Υπηρεσία πρόσθεσε είχε εκφράσει τις ανησυ-
χίες της για την εξέλιξη και αποπεράτωση του 
έργου όμως φαίνεται όπως είπε ο κ. Πετρί-
δης το Τμήμα Δημοσίων Έργων δεν συμμερί-
ζονταν αυτές τις ανησυχίες.

Ανησυχεί το ΕΒΕ Πάφου 
 Το ΕΒΕ Πάφου ανησυχεί για  τις εξελίξεις σχε-
τικά με τον αυτοκινητόδρομο Πάφου – Πόλης 
Χρυσοχούς και θα προβεί σε σχετικά διαβή-
ματα δήλωσε o πρόεδρος του επιμελητηρίου 
Γιώργος Μάης. Αυτή τη στιγμή είπε ο κ. Μάης 
αυτό που προέχει είναι να διασφαλιστεί ότι 
το έργο δεν θα διακοπεί και ότι  θα ολοκλη-
ρωθεί έστω και με καθυστέρηση. Στο πλαίσιο 
της νομιμότητας πρόσθεσε και του δημοσίου 
συμφέροντος τόσο ο εργολάβος όσο και τα 
Δημόσια Έργα θα πρέπει να συζητήσουν όλες 
τις εκκρεμότητες και να καταλήξουν σε συμ-
φωνία αποπεράτωσης του έργου. 

Εάν έχουμε κάποιο ευχάριστο από τα όσα 
μας είπε ο Υπουργός, είναι η απόφαση 
να προκηρυχτούν προσφορές για τους 

συνδετήριους του αυτοκινητόδρομου με 
τις κοινότητες, αλλά και το ενδεχόμενο, 

λόγω των μεγάλων καθυστερήσεων στην 
ολοκλήρωση της Α φάσης του έργου, να 
προκηρυχτούν προσφορές για τη Β φάση 

(από την Πόλη μέχρι το Στρουμπί) με τα 
έργα να εκτελούνται παράλληλα.
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αιρετίζουμεΧ

Ο Δίκαιος

Τον Απρίλη τον ξανθό και τον Μάη τον μυ-
ρωδάτο, με την ελπίδα ότι δεν θα μας φλο-
μώσουν στη σκόνη…

Τις παραλίες μας που υποδέχονται ήδη τους 
πρώτους επισκέπτες και θα πρέπει να τις 
σουλουπώσουμε και επανδρώσουμε με ναυ-
αγοσώστες…

Τις χαρές και τις λύπες που εναλλάσσο-
νται στις ζωές μας. Πάρτε το απόφαση δεν 
μπορούμε να κάνουμε τίποτα για τα ανα-
πάντεχα…

Τα χόρτα που παραμένουν αθέριστα στις 
άκρες ακόμα και κύριων οδικών αρτηριών 
στην επαρχία μας. Κουρέψτε τα τώρα, Εκτός 
από ακαλαισθησία αποτελούν και σοβαρό 
κίνδυνο για πυρκαγιές…

Τα τουριστικά καταλύματα και μαγαζιά που 
ανοίγουν το ένα μετά το άλλο δίνοντας ζωή 
παντού στην τουριστική περιοχή…

Τον κατασκηνωτικό χώρο της Πόλης Χρυσο-
χούς που παραμένει και φέτος στα χάλια 
του, με αποτέλεσμα να μην διαθέτουμε έ-
να αξιοπρεπή χώρο για τους λάτρεις του εί-
δους. Ελπίζουμε μέχρι του χρόνου να είναι 
έτοιμος σύμφωνα με τα νέα σχέδια…

Την αναισθησία ορισμένων που δεν έχει ό-
ρια. Πιάνουν το πόνο του άλλου και τον κά-
νουν ρόμπα με κάθε ευκαιρία…  

Την υποκρισία μας ως λαού που καλά κρατεί 
παρά τα τόσα παθήματα που δεν μας έγιναν 
δυστυχώς μαθήματα…

Το Πάσχα που έρχεται αλλά δυστυχώς και 
πάλι κάποιοι δεν μας αφήνουν να… αγιά-
σουμε…

Τον εμπορικό κόσμο της Πάφου που στη-
ρίζει τα τοπικά μέσα ενημέρωσης και αυτό 
δεν το ξεχνούμε… ¨Όσο για τους άλλους, αν 
τους ξεχάσουμε κι εμείς να μην έχουν πα-
ράπονο…

Την Πάφο μας που θα αποτελέσει για άλλη 
μια χρονιά πόλο έλξης για εσωτερικό τουρι-
σμό τώρα το Πάσχα…

Τον φοιτητόκοσμο που θα βρεθεί στα πάτρια 
εδάφη για τις γιορτές του Πάσχα δίνοντας 
ζωή στην Πάφο και ειδικά στο κέντρο…

Τις χιλιάδες απόδημους Παφίτες που ό-
που και να βρίσκονται την Μεγάλη Εβδο-
μάδα θα καταλήξουν στις πόλεις και τις 
κοινότητες τους γιατί απλά σαν την Πά-
φον εν έσιει…

Τα αρνάκια και κατσικάκια που θα θυσια-
στούν τώρα το Πάσχα και θα καταλήξουν 
στα στομάχια μας…

Τις ανθισμένες λεμονιές και άλλα εσπερι-
δοειδή που μας μεθούν με το άρωμά τους 
και μας ταξιδεύουν στον ολάνθιστο κάμπο 
της Κερύνειας με τα μοσχομύριστα περιβό-
λια του. 

Την σοβαρότητά μας σε αυτό τον τόπο που 
έχει πάει περίπατο και απ’ ότι φαίνεται πολύ 
μακρινό, αφού ακόμα να γυρίζει…

Γιώργος  Χρυσαφίνης 

Πάνω ο έπαρχος Αμμοχώ-
στου και αναπληρωτής έπαρ-
χος Πάφου που εργάζεται  ε-
ντατικά για την ομαλή διεξα-
γωγή των εκλογών της 9ης Ι-
ουνίου και μάλιστα μακριά α-
πό την «έδρα» του…

Πάφος FC 

Στα πάνω η ποδοσφαιρική ο-
μάδα της επαρχίας που για 
πρώτη φορά στην ιστορία  
της κατάφερε να εξασφαλίσει 
την πρόκριση της στον τελικό 
του Κυπέλλου…

Μαθητές  Αγίου Νεοφύτου 

Πάνω οι Μαθητές του Λυ-
κείου  Αγίου Νεοφύτου, που 
κατέκτησαν το πρώτο βρα-
βείο σε παγκύπριο μαθητικό 
συνέδριο για το περιβάλλον 
και την Αειφορία. 

Κλεφτρόνια 

Κάτω οι κλέφτες που όχι 
μόνο αυξήθηκαν στην ε-
παρχία, αλλά αποθρασύν-
θηκαν κιόλας και κλέβουν 
ακόμα και μέρα μεσημέρι 
ότι και αν βρεθεί μπροστά 
τους…

Αυξήσεις τιμών  

Κάτω οι συνεχόμενες αυ-
ξήσεις στις τιμές των καυ-
σίμων που άγγιξαν το 1,60 
σεντ το λίτρο και κατ’ επέ-
κταση και όλων των άλ-
λων προϊόντων που δυσκο-
λεύουν κατά πολύ την ζωή 
της πλειοψηφίας των πολι-
τών …

Ερώτηση
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Τους πιέζουμε αρκετά;

Ε

Είναι γνωστό ότι στον χώρο της δι-
πλωματίας υπάρχουν πράγματα που 

μπορείς να πεις και πράγματα που δεν 
μπορείς.
Πάντα όμως υπάρχει τρόπος να πεις αυ-
τά που θέλεις και να περάσεις τα μηνύμα-
τά σου με διαφορετικό τρόπο, στη γλώσσα 
δηλαδή της διπλωματίας.
Απορία μας λοιπόν είναι εάν στις επαφές 
μας με τους Ευρωπαίους εταίρους μας έ-
χουμε περάσει σε όλα τα επίπεδα το μήνυ-
μα ότι η Κύπρος δεν αντέχει πλέον άλλους 
μετανάστες.
Με το ξέσπασμα του πολέμου στη Συρία 
για παράδειγμα και το τεράστιο κύμα προ-
σφύγων προς την Τουρκία λόγω εγγύτητας, 
οι Τούρκοι εξασφάλισαν όχι μόνο δισεκα-
τομμύρια ευρώ από την Ευρώπη, είχαν και 
την καθολική συμπαράσταση τους.
Το ίδιο περίπου έγινε και με την Ελλάδα η 
οποία άρχισε να δέχεται πιέσεις, από πρό-
σφυγες οι οποία άρχισαν να εγκαταλεί-
πουν την Τουρκία (στοχευμένα ή μη) και 
να προσπαθούν να φτάσουν στον “Ευρω-
παϊκό Παράδεισο”.
Εμείς τι πετύχαμε όλο αυτό τον καιρό; Σα-
φώς πολύ λιγότερα από ότι η Τουρκία και 
η Ελλάδα.
Θα λέγαμε ότι οι δικοί μας πολιτικοί και δι-
πλωμάτες διακατέχονται από μια διπλω-
ματική περηφάνια και δεν παραδέχονται 
ότι βρισκόμαστε σε τραγική κατάσταση. 
Αποτέλεσμα οι μεταναστευτικές ροές να 
αυξάνονται και ο τρόπος με τον οποίο δια-
χειριζόμαστε το πρόβλημα, τοπικά να προ-
καλεί αντιδράσεις και να δημιουργείται 
κλίμα μίσους ενάντια στους ταλαιπωρημέ-
νους σε κάθε περίπτωση μετανάστες που 
φτάνουν στο νησί μας με σαπιοκάραβα και 
βάρκες με κίνδυνο της ζωής τους. Στην Ευ-
ρωπαϊκή Κύπρο λοιπόν, παρά τις διακηρύ-
ξεις, αναπτύσσονται  επικίνδυνες λογικές 
περιθωριοποίησης, καταστολής, γκετοποί-
ησης, όπως και σε πολλά κράτη-μέλη.
Έχουμε λοιπόν συνειδητοποιήσει το μέγε-
θος του προβλήματος και πιέζουμε αρκετά 
τους Ευρωπαίους εταίρους μας ώστε του-
λάχιστον να μοιραστούν το πρόβλημα;

Την παρέμβαση του Προ-
έδρου της Δημοκρατί-

ας ζητούν οι βουλευτές της 
Πάφου για την ολοκλήρωση 
του δρόμου Πάφου – Πόλε-
ως Χρυσοχούς μετά την ενη-
μέρωση που έτυχαν από τον 
διευθυντή των δημοσίων 
Έργων ότι ο εργολάβος καθυστερεί τα έργα, 
ενώ διεκδικεί 22 εκατομμύρια επιπλέον κα-
θώς και παράταση της σύμβασης για άλλους 
33 μήνες.  

Στο μεταξύ στις 25 Απριλί-
ου σε συνεδρία της κοινο-
βουλευτικής επιτροπής με-
ταφορών θα συζητηθούν οι 
καθυστερήσεις που σημει-
ώνονται στην εκτέλεση των 
εργασιών. 
Ζητούν εξηγήσεις για όλα τα 

θέματα τόσο από τον εργολάβο όσο και τις 
αρμόδιες κρατικές υπηρεσίες και  τονίζουν ό-
τι το έργο πρέπει να ολοκληρωθεί όπως αρχι-
κά είχε σχεδιαστεί. 

Ο δρόμος είχε τη δική του ιστορία...

Δεκαεφτά ιδιοκτήτες κέ-
ντρων αναψυχής, κυρί-

ως στην τουριστική περιοχή 
της Κάτω Πάφου, καταγγέλ-
θηκαν από την αστυνομία 
το βράδυ  της Παρασκευής 
και του Σαββάτου, κατά τη 
διάρκεια συντονισμένης ε-
πιχείρησης μελών της δύναμης  αφού όπως 
διαπιστώθηκε λειτουργούσαν χωρίς άδεια 
μετάδοσης μουσικής.

Παράλληλα σύμφωνα με 
τον βοηθό αστυνομικό Διευ-
θυντή Επιχειρήσεων Πάφου, 
Μιχάλη Νικολάου το τριή-
μερο κατά τη διάρκεια τρο-
χονομικών ελέγχων μελών 
της δύναμης  καταγγέλθη-
καν 137 οδηγοί. Δεκαεννέα 

οδηγοί εντοπίστηκαν να οδηγούν υπό την ε-
πήρεια αλκοόλης και 44 καταγγέλθηκαν για 
υπέρβαση του ορίου ταχύτητας. 

Πλούσια δράση η αστυνομία...
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Οι νέες εγγραφές στον εκλογικό 
κατάλογο για την επαρχία Πά-
φου ήταν συνολικά 6.359 ανέ-

φερε ο Αναπληρωτής Έπαρχος Πάφου 
και Έφορος Εκλογών της Εκλογικής Πε-
ριφέρειας Πάφου Γιώργος Χρυσαφίνης, 
προσθέτοντας πως οι ενστάσεις θα δια-
φοροποιήσουν σε κάποιο βαθμό τον α-
ριθμό αυτό.
Τελικά από τις 1212 ενστάσεις που υπο-
βλήθηκαν οι μ955 απορρίφθηκαν μετά 
την εξέτασή τους.
Ο κ. Χρυσαφίνης είπε πως οι μετακίνη-
σες που αφορούν την επαρχία ανέρχο-
νται σε 2.593. Σχετικά με τον Δήμο Πά-
φου - που θα είναι ο μητροπολιτικός 
Δήμος - ο κ. Χρυσαφίνης ανέφερε πως 
οι νέες εγγραφές ανέρχονται σε 4.166 
και οι μετακινήσεις σε 998. Από τις νέες 
εγγραφές δηλαδή τις 6.359, συνέχισε, 
οι 4.521 αφορούν Ευρωπαίους πολίτες.
Ο κ. Χρυσαφίνης δήλωσε ότι η Επαρχια-
κή Διοίκηση είναι πανέτοιμη και θα βο-
ηθήσει  τον κόσμο για να ασκήσει τα δι-
καιώματά του και θα είναι υποβοηθητι-

κοί στον βαθμό που μπορούν και προς 
τους υποψηφίους.
Για τον Δήμο Πάφου, στον οποίο δεν θα 
ενταχθούν κοινότητες, εκλέγονται 23 
δημοτικοί σύμβουλοι και ένας Αντιδή-
μαρχος.
Ο Αναπληρωτής Έπαρχος Πάφου είπε 
ακόμη πως ο Δήμος Ανατολικής Πάφου 
(νυν Γεροσκήπου) θα αποτελείται από 
πέντε διαμερίσματα. Συνολικά, ανέφε-
ρε, θα εκλεγούν 11 δημοτικοί σύμβου-
λοι και πέντε αντιδήμαρχοι, εκ των ο-
ποίων οι 8 δημοτικοί σύμβουλοι και έ-
νας αντιδήμαρχος από το Δημοτικό Δια-
μέρισμα Γεροσκήπου.
Στην Αγία Μαρινούδα δεν εκλέγεται δη-
μοτικός σύμβουλος, επίσης στην Αχέ-
λεια δεν εκλέγεται δημοτικός σύμβου-
λος, στα Κονιά εκλέγονται δύο δημοτι-
κοί σύμβουλοι και στην Τίμη ένας δημο-
τικός σύμβουλος. 
Επίσης ο Δήμος Ανατολικής Πάφου συ-
νέχισε, εκλέγει έναν Δήμαρχο. Από έναν 
Αντιδήμαρχο εκλέγουν ο Δήμος Ανατο-
λικής Πάφου και τα Δημοτικά Διαμερί-

σματα Αγίας Μαρινούδας και Αχέλειας, 
έναν Αντιδήμαρχο το Δημοτικό Διαμέ-
ρισμα Κονιών και έναν Αντιδήμαρχο το 
Δημοτικό Διαμέρισμα Τίμης.
Στον Δήμο Ακάμα (νυν Πέγειας) εκλέγο-
νται εννέα δημοτικοί σύμβουλοι και ε-
πτά Αντιδήμαρχοι. Συγκεκριμένα το Δη-
μοτικό Διαμέρισμα Πέγειας εκλέγει πέ-
ντε δημοτικούς σύμβουλους και έναν 
Αντιδήμαρχο, ενώ τα Δημοτικά Διαμε-
ρίσματα Ακουρσού, Κάτω Αρόδων και 
Πάνω Αρόδων από έναν Αντιδήμαρχο  
και από κανέναν δημοτικό σύμβουλο. 
Το Δημοτικό Διαμέρισμα Ίνιας, όπως και 
το Δημοτικό Διαμέρισμα Κάθηκα, εκλέ-
γουν από ένα δημοτικό σύμβουλο και 
από έναν Αντιδήμαρχο και το Δημοτικό 
Διαμέρισμα Κισσόνεργας δύο δημοτι-
κούς Σύμβουλους και ένα Αντιδήμαρχο.
Στον Δήμο Πόλεως Χρυσοχούς εκλέγο-
νται δύο δημοτικοί σύμβουλοι και 14 
Αντιδήμαρχοι. Από ένα Δημοτικό Σύμ-
βουλο και από έναν Αντιδήμαρχο εκλέ-
γουν τα Δημοτικά Διαμερίσματα Πόλε-
ως Χρυσοχούς και Αργάκας. Επίσης από 

έναν Αντιδήμαρχο  εκλέγουν τα Δημο-
τικά Διαμερίσματα Αγίας Μαρίνας, Αν-
δρολύκου, Γιαλιάς, Δρούσειας, Κρήτου 
Τέρρας, Μακούντας, Νέου Χωρίου, Νέ-
ων Δημάτων, Πελαθούσας, Πωμού, Τέ-
ρας και Χρυσοχού και κανένα δημοτικό 
σύμβουλο.
Συνολικά εικοσιεπτά Αντιδημάρχοι και 
σαράντα πέντε δημοτικοί σύμβουλοι 
θα πλαισιώνουν τους τέσσερις Δημάρ-
χους της επαρχίας Πάφου, που θα εκλε-

γούν στις 9 Ιουνίου, στο πλαίσιο των ε-
κλογών Τοπικής Αυτοδιοίκησης.

Σχολικοί Έφοροι
Ο κ. Χρυσαφίνης ανέφερε πως ένας α-
ριθμός σχολικών εφόρων ορίζονται α-
πό το Δημοτικό Συμβούλιο εκάστου Δή-
μου και ένας αριθμός από αυτούς εκλέ-
γονται. Στην Πάφο συνέχισε θα έχουν 7 
σχολικούς εφόρους και οι 4 θα ορίζο-
νται από το Δημοτικό Συμβούλιο.

ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

Στις 6.359 οι νέες εγγραφές στον εκλογικό 
κατάλογο Πάφου

Πόσοι εκλέγονται σε κάθε δήμο και ποιες ιδιομορφίες έχουμε στους δήμους μας. 
Απορρίφθηκαν οι 995 ενστάσεις από τις 1212 που υπεβλήθησαν… 

Εκατοντάδες μαθητές σε προγράμματα 
απεξάρτησης

Πανικός από τη δράση των εμπόρων ναρκωτικών στα σχολεία μας… 

Η Υπηρεσία Καταπολέμησης Ναρ-
κωτικών (ΥΚΑΝ) έχει στείλει 420 

μαθητές σε θεραπευτικά προγράμμα-
τα, ανέφερε ενώπιον της Επιτροπής 
Παιδείας της Βουλής, ο Υπουργός Δι-
καιοσύνης και Δημόσιας Τάξης, Μά-
ριος Χαρτσιώτης, σημειώνοντας πως 
το βάρος για την αντιμετώπιση του 
προβλήματος των ναρκωτικών στα 
σχολεία πέφτει στις πλάτες της Αστυ-
νομίας. Η Επιτροπή συζήτησε το θέ-
μα , μετά τις καταγγελίες που έγιναν 
πριν μια βδομάδα σε κλειστή συνε-
δρία της, για την παραβατικότητα και 
τις εγκληματικές ενέργειες στα σχο-
λεία και το θέμα της στήριξης θυτών 
και θυμάτων. Στη συνεδρία συμμετεί-
χε εκτός από τον κ. Χαρτσιώτη και η 
Υπουργός Παιδείας, Αθλητισμού και 
Νεολαίας, Αθηνά Μιχαηλίδου. 
Ο Χαρτσιώτης ανέφερε, κατά τη συ-
νεδρία, ότι καταβάλλεται κάθε δυνα-
τή προσπάθεια από το Υπουργείο και 
από την Αστυνομία στα θέματα αυ-
τά. Από την πλευρά της η κ. Μιχαη-
λίδου, σημείωσε ότι στις περιπτώσεις 
που αφορούν σεξουαλική κακοποίη-
ση γίνονται άμεσα καταγγελίες στην 
Αστυνομία, όπως προβλέπεται από 
τη νομοθεσία, ενώ στις περιπτώσεις 

διακίνησης ναρκωτικών, ακολουθού-
νται όλα τα πρωτόκολλα, με συμμε-
τοχή των αρμόδιων συμβουλευτικών 
υπηρεσιών. Ο Υπουργός Δικαιοσύνης 
επεσήμανε ότι στα φαινόμενα εγκλη-
ματικότητας με ανηλίκους, εμπλέκο-
νται πολλοί φορείς και υπογράμμι-
σε την ανάγκη για συνεργασία, ώστε 
να υπάρξουν καλύτερα αποτελέσμα-
τα. Αναγνώρισε ότι υπάρχει πρόβλη-
μα στα σχολεία με την παρουσία ναρ-
κωτικών ουσιών και ανέφερε ότι η Υ-
ΚΑΝ έχει συνδέσμους σχεδόν σε όλα 
τα σχολεία. Είπε, ακόμα, ότι από την 
ΥΚΑΝ στάλθηκαν 420 μαθητές σε θε-
ραπευτικά προγράμματα. 
Ο κ. Χαρτσιώτης είπε ότι το βάρος για 
την αντιμετώπιση του προβλήματος 
των ναρκωτικών στα σχολεία πέφτει 
στις πλάτες της Αστυνομίας, απαντώ-
ντας σε παρεμβάσεις και καταγγελίες 
Βουλευτών που ανέφεραν ότι το πρό-
βλημα των ναρκωτικών είναι ευρέως 
γνωστό στα σχολεία, και πως συχνά 
και γονείς και εκπαιδευτικοί διστά-
ζουν να προχωρήσουν σε καταγγελί-
ες, από φόβο για τη δική τους ασφά-
λεια. Στη συνεδρία της Επιτροπής α-
ναφέρθηκε ότι Βουλευτές γίνονται 
συχνά δέκτες καταγγελιών από διευ-

θυντές σχολείων για διακίνηση ναρ-
κωτικών και ότι υπάρχουν και καθη-
γητές που αναγκάζονται να κλειδώ-
νουν σχολικές αίθουσες, γιατί μέσα 
σε αυτές φυλάσσονται τσάντες με 
μεγάλα ποσά που έχουν στην κατο-
χή τους όσοι εμπλέκονται σε τέτοιες 
δραστηριότητες. 
Σε σχέση με την έλλειψη προσωπι-
κού, ο κ. Χαρτσιώτης σημείωσε ότι οι 
διαδικασίες πρόσληψης δεν είναι ού-
τε εύκολες, ούτε γρήγορες, και ότι γι’ 
αυτό τον λόγο πρέπει οι εμπλεκόμε-
νοι να βρίσκουν λύσεις ακόμα και με 
τα υφιστάμενα δεδομένα. Ο Υπουρ-
γός αναφέρθηκε, ακόμα, στις διαδι-
κασίες που βρίσκονται σε εξέλιξη για 

την εφαρμογή της νομοθεσίας του 
2021 για ανήλικους που βρίσκονται 
αντιμέτωποι με τον νόμο. 
Ανέφερε ότι έχει ήδη κατακυρωθεί η 
προσφορά σε ιδιώτη για οκτώ επιμε-
λητές, σημειώνοντας ότι αναμένεται 
η εξέλιξη αυτή να έχει θετικές προε-
κτάσεις στην εφαρμογή της νομοθε-
σίας. Στο μεταξύ, πρόσθεσε, έχουν 
γίνει εκπαιδεύσεις στους αστυνομι-
κούς, που μέχρι τώρα εκτελούν καθή-
κοντα επιμελητή ανήλικου που είναι 
αντιμέτωπος με τον νόμο, καθώς και 
εκπαιδεύσεις στους ανακριτές για λή-
ψη οπτικοπογραφημένων καταθέσε-
ων, αλλά και σε άλλους λειτουργούς 
και δικαστές που ασχολούνται με υ-

ποθέσεις παιδιών. Όσον αφορά τον 
χώρο κράτησης ανηλίκων, όπως αυ-
τός προβλέπεται από τη νομοθεσία 
του 2021, ο Υπουργός είπε ότι έχει 
δοθεί προθεσμία μέχρι το 2026 για 
να ολοκληρωθεί ο χώρος αυτός. 
Σημείωσε, όμως, ότι ακόμα εκκρεμεί 
το κείμενο των κανονισμών για τη λει-
τουργία του χώρου, που θα είναι από 
ιδιώτη, υπό την ευθύνη του κράτους. 
Σχετικά με το θέμα αυτό, όπως είπε, 
θα υπάρξει συνάντηση με τον Γενικό 
Εισαγγελέα τις επόμενες μέρες, ώστε 
να απαντηθούν κάποια ερωτήματα. 
Πάντως, ο Αρχηγός της Αστυνομίας, 
Στέλιος Παπαθεοδώρου, ανέφερε ε-
νώπιον της Επιτροπής ότι τα περι-
στατικά εγκληματικών πράξεων με ε-
μπλεκόμενους ανήλικους μειώθηκαν 
από 496 το 2021 σε 393 το 2023. Ση-
μείωσε, ακόμα, ότι σε κάθε σχολείο 
υπάρχει ένας σύνδεσμος με την Α-
στυνομία, για να μπορούν να αναφέ-
ρονται εμπιστευτικά τα περιστατικά 
διακίνησης ναρκωτικών και νεανικής 
παραβατικότητας. Όσον αφορά τις υ-
ποθέσεις που αφορούν σεξουαλική 
κακοποίηση ανήλικου, είπε ότι αυτές 
τις επιλαμβάνεται η Υπηρεσία Διαχεί-
ρισης Ευάλωτων Προσώπων.
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Πότε θα ξεσηκωθούν όλοι όσοι αγαπούν την 
ειρήνη σε αυτό τον κόσμο να εξαφανίσουν 
κάθε τι που προκαλεί πολέμους;

Ο καιρός τρελάθηκε. Απρίλης μήνας και η θερ-
μοκρασία φτάνει τους τριάντα βαθμούς. Το 
καλοκαίρι δηλαδή θα πρέπει να μεταναστεύ-
σουμε, σαν τα πουλιά…

Όπου να ‘ναι αρχίζουν και τα πανηγύρια με 
τις κροτίδες. Ελπίζουμε μόνο να μην την πλη-
ρώσουν κάποιοι…

Ένα δρόμο μας τάξανε και μας ταλαιπωρούν 
20 χρόνια. Τώρα μάλιστα θα μπει στο χορό και 
ο Γενικός Ελεγκτής και άντε να ξεμπλέξουμε…

Τι γίνεται ρε παιδιά και κάθε φορά που πά-
με να βρούμε το βηματισμό μας στην οικο-
νομία, έρχεται μια κατραπακιά και πάμε πά-
λι από την αρχή;

Πενήντα χρόνια στρογγυλά! Μισός αιώνας 
κλείνει φέτος από το δίδυμο έγκλημα που δι-
απράχθηκε σε βάρος της Κύπρου και του λα-
ού της και κάποιοι τείνουν να ξεχάσουν το ένα 
από τα δύο εγκλήματα…

Χαμός με τις ενστάσεις για τις εγγραφές και 
μετακινήσει ψηφοφόρων η Πάφος παρά 
το γεγονός ότι δεν βρίσκεται αυτή τη φορά 
στην πρωτοπορία (πρώτη η Λεμεσός) έχει υ-
περδιπλάσιο αριθμό ενστάσεων από τη Λευ-
κωσία…

Κάποιοι βιάζονται να βγάλουν δήμαρχο, α-
ντιδήμαρχο και πρόεδρο του Επαρχιακού 
Συμβουλίου Αυτοδιοίκησης από τις συγκε-
ντρώσεις…

Κάπου διάβαζα προχτές ότι ξύπνησαν λέει 
τα φίδια! Καλά τώρα το πήρε είδηση αυτός 
που το έγραψε;

Μ’ αυτά και μ’ αυτά, κοντεύουμε να ξεχά-
σουμε την Ουκρανία, η οποία είναι πιασμέ-
νη σφιχτά στη Ρωσική τανάλια, αλλά ούτε 
αυτή δείχνει διάθεση για διαπραγματεύσεις. 
Τώρα θ μου πείτε κι εμείς που έχουμε τι κα-
ταφέραμε;

Δηλαδή στην Πόλη Χρυσοχούς είναι να μην 
χρειαστείς ασθενοφόρο, γιατί έτσι και το 
χρειαστείς την έβαψες. Μπορεί να περιμένει 
για ώρες…

Τελικά στον Ακάμα, ο καθένας κάνει ότι γου-
στάρει; Εκείνο το ταλαίπωρο και πολυδια-
φημισμένο Εθνικό Δασικό Πάρκο, δεν βλέπω 
να τελειώνει…

Είναι να μην στραβοκοιτάξεις κάποιον τελευ-
ταία. Δεν το ‘χει και πολύ να σου κάψει το αυ-
τοκίνητο. Ρε σεις, τι πίνουν και δε μας δίνουν;

Για να καταλάβουμε. Τα σκάφη της Κύπρου 
που βρίσκονται ανοικτά του Λιβάνου για να 
εμποδίσουν νέες αφίξεις μεταναστών πώς 
ακριβώς το κάνουν; Τους λένε να επιστρέ-
ψουν πίσω και επιστρέφουν;

Kαίνε οι τιμές των καυσίμων. Σε 17 ημέρες αύ-
ξηση 15 σεντ στη βενζίνη και 10 σεντ στο πε-
τρέλαιο κίνησης. Και πού είστε ακόμα…
Στην Βουλή δεν ιδρώνει το αυτί τους από τις 
προκλητικές πολλαπλές συντάξεις που απο-
λαμβάνουν κάποιοι και δεν ασχολούνται επι-
σταμένα;

Ο Δίκαιος

Χαιρετισμοί…
Χαίρε Πάφος και με τρώει η αγωνία, 
μήπως κάποιος περιμένει στη γωνία, 
μιας και ζούμε στην απόλυτη ανία, 

πώς κατάντησες κακούργα κοινωνία;
Χαίρε Δέσποτα που θέλεις εις τον Κήπο, 

να ανεγείρεις τον καινούργιο σου τον οίκο 
και ο Φαίδωνας αφού το είχε αποφασίσει 

μετανόησε και θέλει να λακίσει…
Χαίρε Άνοιξη, τουρίστες ευεργέτες, 

χαίρε σάλιαγκες του κόμματος ικέτες…
Χαίρε Πρόεδρε κι εσύ συνταξιούχε 

κι αδιόριστε επιστήμων προσοντούχε…
Χαίρε Κύπρος με τους Έλληνες κατοίκους, 
που σε ρίζουν από χίλιους δύο οίκους…   

Χαμός με τις εγγραφές
Χαμός και με τις ενστάσεις

Mπορεί να έγινε χαμός στην Πάφο με 
ρεκόρ εγγραφής νέων ψηφοφόρων, 

αλλά είχαμε και πλήθος ενστάσεων. Ενώ 
πάντως στις εγγραφές νέων ψηφοφόρων η 
Πάφος κατατάγηκε πρώτη με διαφορά, στις 
ενστάσεις πρώτη κατατάσσεται η Λεμεσός, 
με δεύτερη την Πάφο στην οποία κατατέθη-
καν 1200 ενστάσεις, πολλές από τις οποίες 
αφορούν την μεταφορά ψηφοφόρων είτε 
σε Δήμους είτε σε κοινότητες.
Στην προσπάθεια μάλιστα κάποιων να εγ-
γράψουν ή να μεταφέρουν όσους περισσό-
τερους ψηφοφόρους υπήρξαν και κωμικο-
τραγικές καταστάσεις και αμφισβητήσεις.
Οι κακές ή καλές γλώσσες μάλιστα λένε για 
ένα και μόνο υποψήφιο ο οποίος ενέγραψε 
περισσότερους από τους μισούς νέους ψη-

φοφόρους στην Πάφο!!!
Ίδωμεν κατά πόσο αυτό θα τον ωφελήσει ή 
τελικά εάν θα στραφεί εναντίον του…

Αυτό που έγινε την περασμέ-
νη Τετάρτη στην πλατεία 

της Πάφου δεν έχει προηγού-
μενο.
Δεκάδες υποψήφιοι μαζί βέβαια 
με τους υπόλοιπους φιλάθλους 
της Πάφου, να παρακολουθούν 
τον αγώνα από τη γιγαντοοθόνη 
που στήθηκε εκεί και να πανηγυ-
ρίζουν για την πρόκριση της ομά-
δας στον τελικό κυπέλου.
Και πού είναι το μεμπτό θα μου 
πείτε; 

Στο γεγονός ότι κάποια από αυ-
τούς δεν πάτησαν ποτέ προηγου-
μένως στο γήπεδο. Άσε που οι πε-
ρισσότεροι υποστηρίζουν κιόλας 
άλλες ποδοσφαιρικές ομάδες.
Φανταστείτε δηλαδή τι θα γίνει 
σε περίπτωση κατάκτησης κιόλας 
του τροπαίου από την ομάδα της 
Πάφου. Θα πέσουν κορμιά για 
μια θέση στο λεωφορείο των κυ-
πελλούχων.
 Ας μην προτρέχουμε όμως. Υπάρ-

χει πολύς χρόνος μέχρι τότε.

Όλοι Pafos fc…

Κ. Ιωάννου

Οτιδήποτε κάνουμε για αντιμετώπιση 
των αυξημένων μεταναστευτικών ροών 

εμπίπτει στο πλαίσιο της 
νομιμότητας και των διε-
θνών κανονισμών, τόνισε 
ο Υπουργός Εσωτερικών 
κ. Κωνσταντίνος Ιωάν-
νου, προσθέτοντας πως η 
Κυβέρνηση, στην παρού-

σα φάση, δεν επιθυμεί να σχολιάζει θέ-
ματα που άπτονται της προστασίας των 
συμφερόντων της Κυπριακής Δημοκρα-
τίας. Διευκρίνισε δε πως τα σκάφη κατέ-
πλευσαν με ασφάλεια στον Λίβανο.
Το ερώτημα είναι για πόσο κύριε Υπουρ-
γέ, γιατί αυτοί οι άνθρωποι πλήρωσαν 
ότι είχαν και δεν είχαν για να φτάσουν 
στην Κύπρο και δεν πιστεύουμε ότι θα 
τα παρατήσουν τόσο εύκολα…

Ο. Μιχαηλίδης

Φουσκωμένα επιδόματα, διευκολύνσεις 
και άλλα ανακάλυψε ο Γενικός Ελεγκτής 

στην ειδική έκθεση του 
για το Υπουργείο Εξωτε-
ρικών. 
Όπως αναφέρει στο προ-
οίμιό της η έκθεση, η Ε-
λεγκτική Υπηρεσία διε-
ξήγαγε έλεγχο σε δείγμα 

συναλλαγών πληρωμών του Υπουργεί-
ου Εξωτερικών (ΥΠΕΞ) για τα έτη 2021 
και 2022.
Από τον έλεγχο, διαπιστώθηκαν διάφο-
ρες αδυναμίες οι οποίες αποδυναμώ-
νουν το σύστημα εσωτερικού ελέγχου 
του ΥΠΕΞ (π.χ. έλλειψη σφραγίδων κα-
τά την παραλαβή και πληρωμή τιμολογί-
ων/άλλων παραστατικών, μη διενέργεια 
μηνιαίας συμφιλίωσης κονδυλίων, μη έ-
γκαιρη αναγνώριση εισπράξεων ή ανα-
γνώριση τους χωρίς να προκύπτει πραγ-
ματική ταμειακή ροή κ.ά.).
Καλά πώς κάνετε έτσι εκεί στην Ελεγκτι-
κή Υπηρεσία; Λες και δεν ξαναείδατε τέ-
τοιες μικρο-παραλείψεις στον κρατικό 
μας μηχανισμό…

Κ. Κόμπος

Η Κυπριακή Δημοκρατία έστειλε μηνύ-
ματα αυτοσυγκράτησης λίγο πριν την 

επίθεση του Ιράν στο Ισ-
ραήλ, δήλωσε στην εφη-
μερίδα Φιλελεύθερος ο 
υπουργός Εξωτερικών, 
Κωνσταντίνος Κόμπος, 
προχωρώντας και στη 
δική του εκτίμηση για 

την απάντηση του Ισραήλ. 
Υπήρξε σαφής πληροφόρηση για το τι 
θα γινόταν και ο ίδιος συνομίλησε με 
τον Ιρανό ομόλογό του λίγο πριν την ε-
πίθεση.
Τώρα εξηγούνται όλα! Γι’ αυτό το κτύπη-
μα των Ιρανών ήταν τόσο περιορισμένο. 
Είναι γιατί η Κύπρος απηύθυνε νουθεσί-
ες στο Ιράν και το προειδοποίησε ότι μια 
τέτοια επίθεση θα είχε συνέπειες για ο-
λόκληρη την περιοχή της Μεσογείου και 
φυσικά και της Κύπρου. Εμάς πρέπει να 
λυπήθηκε το Ιράν και δεν εξαπέλυσε την 
οργή του στο Ισραήλ…

Χαμός γίνεται προεκλογικά ιδιαίτερα για 
τις θέσεις αντιδημάρχων όπου είναι πολ-

λοί υποψήφιοι και μάλιστα που προέρχονται 
από κόμματα τα οποία επίσημα στηρίζουν 
άλλους υποψηφίους.
Δεν είναι λίγες οι φορές μάλιστα, που ενώ έ-
να κόμμα υποστηρίζει επίσημα τον τάδε υπο-
ψήφιο, βλέπεις και άλλους υποψηφίους να 
δίνουν το παρόν τους σε επίσημες εκδηλώ-
σεις του κόμματος, με τρόπο μάλιστα ενοχλη-
τικό για τον επίσημο υποψήφιο.

Αυτό είναι πολύ ενοχλητικό για τους επίση-
μους υποψηφίους των κομμάτων, οι οποίοι 
προς το παρόν εκφράζουν πίσω από κλειστές 
πόρτες τα παράπονά τους.
Τώρα βέβαια δεν γίνεται θέμα αν και σχολιά-
ζονται αρνητικά τέτοια περιστατικά. Μετά το 
πέρας των εκλογών όμως και ειδικά σε περί-
πτωση που αποτύχουν κάποιες συνεργασίες 
θα ακούσουμε πολλά. 
Βλέπετε δεν τιμούν όλα τα κόμματα πιστά τις 
συνεργασίες τους…

Χάνει η μάνα το παιδί
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ακατάχνωτα
Η εξελίξεις σχετικά με τον δρόμο Πάφου –Πό-
λης Χρυσοχούς προκαλούν πολλά ερωτημα-
τικά για τον τρόπο που διαχειρίζεται το έργο 
και το Τμήμα Δημοσίων Έργων. Αν εδώ και δύο 
χρόνια διαπίστωναν ότι ο εργολάβος δεν α-
νταποκρίνονταν στο χρονοδιάγραμμα του έρ-
γου όφειλαν να πάρουν μέτρα αυστηρά μέχρι 
και διακοπή του συμβολαίου. Τώρα είμαστε 7 
μήνες πριν την λήξη του συμβολαίου που θα έ-
πρεπε να παραδοθεί ο δρόμος και διαπιστώ-
νουμε ότι έχει κατασκευαστεί μόνον το 30% 
του έργου...

Διεθνείς και παγκόσμιοι οργανισμοί αν θέλουν 
να διατηρήσουν το κύρος τους οφείλουν να εί-
ναι αντικειμενικοί, αμερόληπτοι και να μην κα-
θορίζουν τις θέσεις τους με βάση οικονομικά ή 
πολιτικά συμφέροντα. Αυτό ισχύει τόσο για τον 
ΟΗΕ το Σ.Α όσο και την Ε.Ε. Για παράδειγμα δεν 
μπορεί καθορίζει πολιτική και να παίρνει απο-
φάσεις για την Ρωσία και την εισβολή της στην 
Ουκρανία αλλά να θεωρεί νόμιμη άμυνα την ι-
σοπέδωσης της Γάζας και το αιματοκύλισμα δε-
κάδων χιλιάδων Παλαιστινίων... 

Η διεθνής αταξία που επικρατεί, το ξέσπασμα 
περιφερειακών και τοπικών πολεμικών συ-
γκρούσεων σε συνδυασμό με την αδυναμία 
των διεθνών οργανισμών να παρέμβουν ου-
σιαστικά και αποφασιστικά εγκυμονεί μεγά-
λους κινδύνους για ολόκληρη την ανθρωπότη-
τα. Η κλιμάκωση της σύγκρουσης στην Μέση 
Ανατολή και η ανταλλαγή πυρών μεταξύ Ισρα-
ήλ και Ιράν ακόμη και από ένα λάθος μπορεί 
να προκαλέσει όλεθρο για εκατομμύρια αν-
θρώπους... 

Υπενθύμιση: Όσοι ασχολούνται με την πολιτική 
ή θέλουν να ασχοληθούν θα πρέπει να καταλά-
βουν ότι θα δέχονται κριτική. Αν δεν την αντέ-
χουν πρέπει να σταματήσουν να ασχολούνται 
με την πολιτική. Διαφορετικά θα είναι σαν τους 
ναυτικούς που τους πειράζει η θάλασσα... 

Την ερχόμενη εβδομάδα που θα κατατεθούν 
και επίσημα οι υποψηφιότητες θα δούμε πόσοι 
συνδυασμοί θα διεκδικήσουν θέση στο Δημοτι-
κό Συμβούλιο Πάφου και αν θα είναι συμπλη-
ρωμένα τα ψηφοδέλτια. Για την ώρα ακούγο-
νται μεταγραφές της τελευταίας στιγμής. Μένει 
να δούμε αν θα έχουμε και εκπλήξεις... 

Η τουριστική κίνηση αυτές τις μέρες στην Πά-
φο είναι εμφανώς σε χαμηλότερα επίπεδα από 
την περασμένη χρονιά. Εκτός από τους Ισραη-
λινούς που λείπουν από τα τουριστικά θέρετρα 
λείπουν και πολλοί Ευρωπαίοι. Ένας από τους 
λόγους είναι και το κόστος των αεροπορικών ει-
σιτηρίων τα οποία αυξήθηκαν...

Στιγμές που θύμιζαν την περίοδο που η Εθνι-
κή Ελλάδος κατακτούσε το Γιούρο ζήσαμε στην 
Πάφο το βράδυ της Τετάρτης όταν η Pafos fc 
κατάφερε να προκριθεί στον τελικό του κυπέλ-
λου σε βάρος του Απόλλωνα. Στο κέντρο της 
Πάφου δικαιολογημένα στήθηκε ξέφρενο πα-
νηγύρι. Ελπίζουμε αυτό να επαναληφθεί και 
στον τελικό της διοργάνωσης. Κάτι ανάλογο εί-
χε πετύχει πριν από αρκετά χρόνια και ο ΑΠΟΠ 
Κινύρας Πέγειας... 

Η “μούγια”

Μην σκοτώνεται τα φίδια 

Τα τελευταία 20 χρόνια στην Κύπρο δεν έχει πεθάνει κανένας άνθρω-
πος από δάγκωμα φιδιού τόνισε στο Radiocosmos ο  ερπετολόγος 

Γιάννης Αγγελή. Όπως ανέφερε, λόγω της αύξησης των θερμοκρασιών φέ-
τος τα φίδια έχουν ξυπνήσει νωρίτερα και κάλεσε όσους επισκέπτονται 
την ύπαιθρο να λαμβάνουν μέτρα προσωπικής  προστασίας. Τόνισε ότι σε 
περίπτωση δαγκώματος από φίδι θα πρέπει ο ασθενής να μεταφερθεί στο 
κοντινότερο νοσοκομείο για περίθαλψη. Όπως ανέφερε με βάση το πρω-
τόκολλο η χορήγηση αντι- οφικού φαρμάκου γίνεται υπό συνεχή παρακο-
λούθηση σε εντατική μονάδα νοσηλείας. 

Τι είναι επείγον περιστατικό 

Μ ε αφορμή το περιστατικό με την λιπόθυμη μαθήτρια στην 
Πόλη Χρυσοχούς που ανέμεναν 1 ώρα ασθενοφόρο η δι-

εύθυνση της Υπηρεσίας Ασθενοφόρων, δήλωσε ότι στη συγκεκρι-
μένη περίπτωση η καθυστέρηση του ασθενοφόρου έγινε διότι και 
τα δύο έξτρα ασθενοφόρα που είχαν στη συγκεκριμένη Επαρχία 
ανταποκρίνονταν σε επείγουσες κλήσεις. Το συγκεκριμένο περι-
στατικό, συνέχισε, δεν ήταν επείγον. Η υπηρεσία ασθενοφόρων 
επικαλείται το γεγονός ότι η μητέρα παρακάλεσε να μην πάει 
ασθενοφόρο. Η ευθύνη όμως για το περιστατικό ανήκει στην διεύ-
θυνση του Σχολείο όπου λιποθύμησε η μαθήτρια και ανεξάρτητα 
από το τι είπε η μητέρα της μαθήτριας η Υπηρεσία Ασθενοφόρων 
είχε υποχρέωση να ανταποκριθεί. Δεν ξέρω πόσοι γονείς θα ανέ-
μεναν μία ώρα να ζητήσουν ιατρική βοήθεια ή να πάνε το παιδί 
του στις Πρώτες Βοήθειες αν είχε ένα λιποθυμικό επεισόδιο. 

Καρφιά Βάσου Δημητρίου

Υπάρχουν Δημοτικοί Σύμβουλοι που σε πολλές συνεδριάσεις 
δεν πατούσαν το πόδι τους στο Δημοτικό Συμβούλιο ή πα-

ρουσιάζονταν για λίγα λεπτά και αποχωρούσαν όμως επαναδιεκ-
δικούν εκλογή τους είπε ο Βάσος Δημητρίου. Είχε κληθεί από το 
Radiocosmos να σχολιάσει τον τρόπο λειτουργίας του Δημοτικού 
Συμβουλίου αλλά και την δική του εμπειρία των 17 χρόνων που 
συμμετείχε στις συνεδριάσεις. Ο κ. Δημητρίου είναι από τα ελάχι-
στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου που δεν έχασαν καμμιά συ-
νεδρίαση. Ο ίδιος αποκάλυψε ότι στις 3 θητείες του στο Δημοτικό 
Συμβούλιο απουσίασε μόνον μία φορά που ήταν στο εξωτερικό 
για οικογενειακούς λόγους. Αν μη τι άλλο τουλάχιστον σε ότι αφο-
ρά την συμμετοχή και την συνέπεια ο κ. Δημητρίου είναι παρά-
δειγμα για όλους όσους ενδιαφέρονται σήμερα να είναι στο Δη-
μοτικό Συμβούλιο.

Αργούν εναέρια πυροσβεστικά μέσα 

Μ έσα Ιουνίου θα βρίσκονται στην Κύπρο τα πυροσβεστικά αεροπλά-
να ενώ ένα μήνα αργότερα αναμένονται και τα ελικόπτερα σύμφω-

να με τον αναπληρωτή διευθυντή του τμήματος Δασών Ανδρέα Χρήστου. 
Μέχρι τότε όπως είπε το τμήμα μπορεί να καλύψει τις έκτακτες ανάγκες 
του με το πυροσβεστικό αεροπλανάκι που διαθέτει αλλά και με τα ελικό-
πτερα της αστυνομίας και των Βρετανικών Βάσεων. Το γεγονός ότι ξοδεύ-
ονται κάθε χρόνο δεκάδες εκατομμύρια για να έχει η Κύπρος εναέρια πυ-
ροσβεστικά μέσα τα οποία χρειάζονται για τουλάχιστον 7 μήνες ετησίως 
το λες και κακοδιαχείριση και διασπάθιση. Τα πυροσβεστικά ελικόπτερα 
καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες και θα έπρεπε εδώ και χρόνια να 
έχει τα δικά της εναέρια πυροσβεστικά μέσα.

Βαριά καμπάνα για ληστείες 

Βροχή οι καταγγελίες για άδειες μουσικής 

Ά λλοι 17 ιδιοκτήτες κέντρων αναψυχής ,κυρίως στην τουριστική 
περιοχή της Κάτω Πάφου, καταγγέλθηκαν από την αστυνομία 

το περασμένο Σαββατοκύριακο κατά τη διάρκεια συντονισμένης επι-
χείρησης μελών της δύναμης αφού όπως διαπιστώθηκε λειτουργού-
σαν χωρίς άδεια μετάδοσης μουσικής και πώλησης οινοπνευματω-
δών ποτών. 
Άλλα 12 κέντρα αναψυχής στην επαρχίας είχε καταγγελθεί το αμέ-
σως προηγούμενο Σαββατοκύριακό. Παράλληλα σύμφωνα με τον 
Βοηθό Αστυνομικό Διευθυντή Επιχειρήσεων Πάφου, Μιχάλη Νικο-
λάου το περασμένο τριήμερο κατά τη διάρκεια τροχονομικών ελέγ-
χων μελών της δύναμης  καταγγέλθηκαν 137 οδηγοί, 19 ο εντοπίστη-
καν να οδηγούν υπό την επήρεια Αλκοόλης και 44 καταγγέλθηκαν για 
υπέρβαση του ορίου ταχύτητας. 

Ποινή φυλάκισης πέντε ετών επέβαλε το Μόνιμο Κακουργιοδι-
κείο που συνεδρίασε στην Πάφο σε 25χρονο για τη διάπραξη 

δυο ληστειών. Σύμφωνα με την Αστυνομία ο 25χρονος που κατη-
γορείτο για διάπραξη δύο ληστειών στο ίδιο περίπτερο στη Χλώ-
ρακα στις 8 και 10 Μαρτίου 2023 καταδικάστηκε σήμερα σε πέντε 
χρόνια φυλάκιση από το Μόνιμο Κακουργιοδικείο. 
Η έκτιση της ποινής αρχίζει από τις 17 Μαρτίου 2023, οπόταν συ-
νελήφθη ο 25χρονος. Τέτοιες ποινές χαρακτηρίζονται από την 
Αστυνομία αποτρεπτικές και παραδειγματικές. 
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Οι εξελίξεις στη Μέση Ανατολή 
προβληματίζουν, αλλά προς το 
παρόν δεν έδειξαν να έχουν κά-

ποιες επιπτώσεις στις τουριστικές αφί-
ξεις στην Κύπρο, οι οποίες άρχισαν το 
2024 «αρκετά δυνατά», δήλωσε ο εκ-
πρόσωπος Τύπου του Συνδέσμου Ταξι-
διωτικών και Τουριστικών Πρακτόρων 
Κύπρου (ACTA) Αντώνης Ορθοδόξου, 
ανακοινώνοντας τη διοργάνωση της 
25ης τουριστικής έκθεσης «TRAVEL 
EXPO CYPRUS» από τις  19 μέχρι τις 21 
Απριλίου, στον χώρο της Κρατικής Έκθε-
σης, στη Λευκωσία.
Την έκθεση, την οποία διοργανώνουν 
από κοινού ο ACTA και η Display Art,  
εγκαινίασαν την Παρασκευή, 19 Απρι-
λίου, στις 17.00, ο Υφυπουργός Τουρι-
σμού Κώστας Κουμής και ο Πρεσβευτής 
της Ελλάδας στην Κύπρο Ιωάννης Πα-
παμελετίου και θα είναι ανοικτή για το 
κοινό μέχρι αύριο 21 Απριλίου από τις 
15.00 – 21.00. Η είσοδος για τα παιδιά 
κάτω των 12 ετών είναι δωρεάν, ενώ για 
τους ενήλικες η τιμή εισόδου ανέρχεται 
στα 4 ευρώ.
Μιλώντας στο πλαίσιο δημοσιογραφι-
κής διάσκεψης σε σχέση με την έκθεση 
«TRAVEL EXPO CYPRUS», ο κ. Ορθοδό-
ξου είπε ότι η φετινή έκθεση έχει ιδιαί-
τερη σημασία γιατί ο σύνδεσμος κλείνει 
φέτος 70 χρόνια λειτουργίας. Πρόσθεσε 
ότι «η εξειδικευμένη αυτή έκθεση χα-
ρακτηρίζεται ως μια από τις πιο επιτυ-
χημένες εκθέσεις που διοργανώνονται 
στην Κύπρο», προσελκύοντας πέραν 
των 10.000 επισκεπτών ετησίως, ενώ 
αποτελεί τη μόνη τουριστική έκθεση 
που γίνεται στην Κύπρο.
Ανέφερε ότι η έκθεση προσφέρει ολο-

κληρωμένη πληροφόρηση και ενημέ-
ρωση στους ταξιδιώτες που επιθυμούν 
να περάσουν τις διακοπές τους στην Κύ-
προ και στο εξωτερικό, καθώς και ελκυ-
στικά ταξιδιωτικά πακέτα από τους εκ-
θέτες που συμμετέχουν στην έκθεση.
Είπε ακόμη ότι φέτος στην έκθεση συμ-
μετέχουν με περίπτερο ο Ελληνικός Ορ-
γανισμός Τουρισμού (ΕΟΤ), το Υφυπουρ-
γείο Τουρισμού, τουριστικοί πράκτορες, 
αεροπορικές εταιρείες, ξενοδοχεία, 
τουριστικά θέρετρα και περιφέρειες, 
νησιά και δήμοι της Ελλάδας.
Η Διευθύντρια Τουρισμού του Υφυ-
πουργείου Τουρισμού, Αννίτα Δημη-
τριάδου, είπε ότι η βελτίωση και η ανα-
βάθμιση της έκθεσης είναι αισθητή 
χρόνο με τον χρόνο. Πρόσθεσε ότι το 
Υφυπουργείο Τουρισμού θα διαθέτει 
στην έκθεση «ένα μεγάλο περίπτερο 
όπου θα παρουσιάζουμε τα ειδικά ενδι-
αφέροντα στον τουρισμό και παράλλη-
λα θα έχουμε περίπτερο σαν εταιρεία 
αγροτουρισμού».
Ο Προϊστάμενος του ΕΟΤ Κύπρου Πέ-
τρος Σαγάνας, αφού συνεχάρη τον Σύν-
δεσμο για τα 70 χρόνια λειτουργίας 
του, είπε ότι «η Κύπρος είναι μια από 
τις σημαντικές τουριστικές αγορές της 
Ελλάδας», η οποία αποτελεί τον «πρώ-
το προορισμό των Κυπρίων στο εξωτε-
ρικό».
Ο κ. Σαγάνας εξέφρασε την ελπίδα «για 
μια καλή τουριστική χρονιά, με δεδο-
μένες την γεωπολιτική αστάθεια και τις 
ίσως οικονομικές επιπτώσεις που μπο-
ρεί αυτή να έχει στο πορτοφόλι των κα-
ταναλωτών», ενώ ευχήθηκε η τουρι-
στική κίνηση προς την Ελλάδα και την 
Κύπρο να είναι καλή, μετά την περσινή 

χρονιά ρεκόρ.
Επίσης, ευχήθηκε «να αυξηθεί και ο 
αριθμός των Ελλήνων που επισκέπτο-
νται την Κύπρο, γιατί το ισοζύγιο είναι 
υπέρ της Ελλάδας», όπως είπε.
Ερωτηθείς κατά πόσον θα επηρεαστεί 
ο αριθμός αφίξεων τουριστών στην Κύ-
προ λόγω των εξελίξεων στη Μέση Ανα-
τολή, ο κ. Ορθοδόξου είπε ότι ο τουρι-
σμός προς την Κύπρο «άρχισε φέτος 
αρκετά δυνατά» και σε αυτό βοήθησε 
το Πάσχα των Καθολικών που ήταν αρ-
κετά νωρίς, προσθέτοντας ότι λόγω του 
γεγονότος αυτού «άνοιξαν περισσότε-
ρα ξενοδοχεία από άλλες χρονιές και 
πολύ πιο νωρίς».
«Σίγουρα η κατάσταση (στη Μέση Ανα-
τολή) προβληματίζει, αλλά προς το πα-
ρόν δεν έδειξε να έχει κάποιες επιπτώ-
σεις», πρόσθεσε.
Με τη σειρά της, η Διευθύντρια Του-

ρισμού του Υφυπουργείου Τουρισμού 
είπε ότι θα θεωρηθεί θετικό «αν μεί-
νουμε στα επίπεδα του 2023 ή αν έχου-
με μια μικρή αύξηση», προσθέτοντας 
ότι «δουλεύουμε για να έχουμε αύξη-
ση».  
Ερωτηθείς αν άρχισαν οι κρατήσεις Κυ-
πρίων για ταξίδια στο εξωτερικό, ο κ. 
Ορθοδόξου απάντησε καταφατικά, προ-
σθέτοντας ότι στην φετινή χρονιά υπήρ-
χαν τρία τριήμερα, κατά τα οποία «πή-
γαν πάρα πολύ καλά οι κρατήσεις».
Ανέφερε, επίσης, ότι οι κρατήσεις για 
το Πάσχα πάνε «πάρα πολύ καλά», ενώ 
«πάνε πολύ καλά και οι κρατήσεις του 
καλοκαιριού», οι οποίες «θα μπορού-
σαν να προχωρήσουν ακόμη περισσό-
τερο», προσθέτοντας ότι σε σύγκριση 
με την αντίστοιχη περσινή περίοδο, οι 
προκρατήσεις βρίσκονται «στα ίδια επί-
πεδα».  

Ερωτηθείς αν θα υπάρξουν ελκυστικά 
πακέτα διακοπών στην έκθεση, ο εκπρό-
σωπος Τύπου του ACTA είπε ότι μετά 
την πανδημία COVID-19 «έχουν αλλάξει 
πολλά πράγματα σε αυτό που εννοού-
με ελκυστική τιμή γιατί τα κόστη έχουν 
πάει πολύ ψηλά» (καύσιμων, αεροπορι-
κών εταιρειών, καταναλωτών, τουριστι-
κών πρακτόρων) και πρόσθεσε ότι στην 
έκθεση «θα υπάρχει μεγάλη γκάμα πα-
κέτων (διακοπών) για διάφορους προ-
ορισμούς». Ανέφερε, ακόμη, ότι υπάρ-
χουν πακέτα που ξεκίνησαν από πέρσι 
και που αφορούν Ισπανία και Πορτογα-
λία και για τα οποία υπήρχε ζήτηση.
Σημείωσε ότι έχουν προστεθεί επιπλέ-
ον απευθείας πτήσεις σε νησιά της Ελ-
λάδας και ιδιαίτερα για την Κρήτη, όπου 
για Ιούλιο και Αύγουστο οι απευθείας 
πτήσεις μπορεί να φθάσουν τις 10 την 
εβδομάδα.

ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

Σε καλά επίπεδα οι αφίξεις τουριστών
Οι εξελίξεις στη Μέση Ανατολή προβληματίζουν, 

αλλά προς το παρόν δεν έδειξαν να έχουν επιπτώσεις…

Νέα στοιχεία σε ανασκαφή στην Πάφο
Νέες σημαντικές πληροφορίες για τη Χαλ-

κολιθική περίοδο και την Εποχή του Χαλ-
κού στα βορειοανατολικά της Πόλης Χρυσο-
χούς, στην επαρχία Πάφου, δίδει ανασκαφή 
στη θέση Μακούντα-Βούλες-Μερσινούδκια, 
σύμφωνα με ανακοίνωση του Τμήματος Αρ-
χαιοτήτων, του Υφυπουργείου Πολιτισμού, το 
οποίο ανακοίνωσε την Τετάρτη την ολοκλήρω-
ση των ανασκαφών στην εν λόγω θέση.
Όπως αναφέρεται, η ανασκαφή διεξήχθη με-
ταξύ 3 Ιουνίου και 10 Ιουλίου 2023, υπό τη 
διεύθυνση της Dr Kathlyn Grossman (North 
Carolina State University) με χρηματοδό-
τηση από το National Science Foundation 
των Ηνωμένων Πολιτειών και σε συνεργα-
σία με τους Dr. Tate Paulette (North Carolina 
State University), Dr. Lisa Graham (College of 
Southern Nevada), and Dr. Andrew MacCarthy 
(College of Southern Nevada). Σημειώνεται ότι 
στην ανασκαφή συμμετείχαν φοιτητές από το 
North Carolina State University και από άλλα 
πανεπιστήμια των Ηνωμένων Πολιτειών.
Όπως εξηγείται, η αρχαιολογική επισκόπηση 
του χώρου που είχε διεξαχθεί το 2017 εντό-
πισε στοιχεία ανθρώπινης εγκατάστασης στο 
χώρο που ανάγονται στην Ύστερη Χαλκολιθική 

περίοδο και στη Εποχή του Χαλκού.
Αναφέρεται ότι κατά τη διάρκεια τριών συνε-
χόμενων ανασκαφικών περιόδων (2018, 2019 
και 2022), αποκαλύφθηκαν στοιχεία για την 
ύπαρξη μιας σειράς κυκλικών κατοικιών που 
χρονολογούνται από τη Χαλκολιθική περίοδο, 
καθώς επίσης εστίες φωτιάς αβέβαιης χρονο-
λόγησης, και μεταλλευτική δραστηριότητα. 
Κατά το έτος 2023, η ανασκαφή επικεντρώ-
θηκε στην αύξηση των γνώσεων για καλύτε-

ρη κατανόηση των ευρημάτων των προηγού-
μενων ετών.
Σημειώνεται ότι κατά την ανασκαφική περίοδο 
αποκαλύφθηκε η λίθινη βάση μιας κυκλικής 
κατοικίας της Χαλκολιθικής περιόδου, από την 
οποία διασώζεται το ήμισυ περίπου της περι-
φέρειάς της. Η κατοικία αυτή φαίνεται να ήταν 
σε χρήση ταυτόχρονα με μια δεύτερη κυκλική 
κατοικία που ανακαλύφθηκε πολύ κοντά κατά 
τις προηγούμενες ανασκαφικές περιόδους.

Συνολικά, τρεις κυκλικές κατοικίες της Χαλκο-
λιθικής περιόδου έχουν ανακαλυφθεί στον 
χώρο καθώς και ένα μικρό τμήμα τοίχου, το 
οποίο ανακαλύφθηκε το 2023 και ενδέχεται 
να ανήκει σε μια τέταρτη κατοικία. 
Στο εσωτερικό όλων αυτών των κατοικιών 
εντοπίστηκαν πάνω στα δάπεδα θραύσμα-
τα κεραμικών αγγείων, λίθινα εργαλεία, οστά 
ζώων, υλικά από κατάρρευση τοίχων και άλλα 
ευρήματα.
Προστίθεται ότι η ανασκαφική περίοδος του 
2023 έφερε ακόμη στο φως δύο επάλληλες 
εστίες φωτιάς, η μια πάνω από την άλλη. Ενώ 
η χρήση της ανώτερης εστίας δεν μπορεί να 
διακριβωθεί με σαφήνεια, η κατώτερη εστία 
φαίνεται ότι χρησιμοποιήθηκε για την όπτη-
ση κεραμικών αγγείων αλλά θα είχε και άλλες 
χρήσεις. Σημειώνεται ότι οι εστίες φωτιάς που 
ανακαλύφθηκαν χρονολογούνται από κερα-
μικά συνευρήματα στη Μέση Εποχή του Χαλ-
κού.
Τέλος, αναφέρεται ότι η ανασκαφική περίο-
δος του 2023 συνεχίζει πάνω στα ευρήματα 
των προηγούμενων ανασκαφικών περιόδων 
και ταυτόχρονα θέτει νέα ερωτήματα σχετικά 
με τη κοινωνική ζωή στην προϊστορική Κύπρο.
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Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Πρόσκληση
Η Επαρχιακή Επιτροπή Πάφου της Παγκύπριας Οργάνωσης Πολυτέκνων,

σας προσκαλεί να τιμήσετε με την παρουσία σας
την τελετή της επανεγκατάστασης 

του Μνημείου της Πολύτεκνης Μάνας
και

τα αποκαλυπτήρια της προτομής
 του Επίτιμου Προέδρου της Επιτροπής,
αείμνηστου ΛΕΟΝΤΙΟΥ ΧΡ. ΤΣΕΛΕΠΟΥ.

Τα αποκαλυπτήρια θα τελέσει 
ο Δήμαρχος Πάφου κ. Φαίδωνας Φαίδωνος.

ΚΥΡΙΑΚΗ 21. 04. 2024 | 6.00 μ.μ.

Διασταύρωση Λεωφόρων 
Νικολάου Νικολαΐδη και Ελ. Βενιζέλου

(μπροστά από τα Γραφεία της Επιτροπής)
Πληροφορίες: τηλ. 26945531

Παρουσίαση των σχεδίων ανάπλασης του 
κατασκηνωτικού χώρου στην Πόλη Χρυ-
σοχους θα γίνει στις 24 Απρίλιου. Στόχος 

είναι να παρουσιαστούν τα σχέδια που έχουν ήδη 
αδειοδοτηθεί για την ανάπλαση του χώρου σε εν-
διαφερόμενους επενδυτές. Το κόστος των έργων 
αναμένεται να αγγίξει τα 2,5 εκ ευρώ. 
Ουσιαστικά στα σχέδια που έχουν εγκριθεί από 
την Πολεοδομία, μπορούν να γίνουν μόνον μι-
κροαλλαγές στον χώρο που προβλέπονται οι σκη-
νές και τα τροχόσπιτα. Δεν μπορούν δηλαδή να 
αναπτυχθούν άλλες κατασκευές πέρα από αυτές 
που προβλέπονται στον σχεδιασμό. Το Δημοτικό 
Συμβούλιο, ετοιμάζει τους όρους του διαγωνι-
σμού που θα προκηρύξει με στόχο σε δύο χρόνια 
ο κατασκηνωτικός χώρος να επαναλειτουργήσει. 

Το σχέδιο 
Σύμφωνα με το master plan, ο κατασκηνωτικός 
χώρος έχει διαχωριστεί βασικά σε τρεις ενότητες. 
Στη νοτιότερη και πιο απομακρυσμένη από τη θά-
λασσα περιοχή έχουν τοποθετηθεί τροχόσπιτα σε 
20 θέσεις. Πλησίον της περιοχής αυτής, έχει προ-
βλεφθεί χώρος στάθμευσης για τα τροχόσπιτα, 
ώστε να μην μονιμοποιούνται στον χώρο που θα 
κατασκηνώσουν. 
Στον ενδιάμεσο χώρο, προβλέπονται χώροι για 

αντίσκηνα που περιλαμβάνουν και χώρους στάθ-
μευσης αυτοκινήτου. Η περιοχή αυτή θα είναι η 
μόνη στην οποία θα επιτρέπεται η κυκλοφορία 
οχημάτων και διαθέτει 68 θέσεις. 
Στο βορειότερο τμήμα της περιοχής και πλησιέστε-
ρα στη θάλασσα βρίσκονται οι θέσεις των κατασκη-
νωτών που θα εξυπηρετούνται από υφιστάμενους 
χώρους υγιεινής, οι οποίοι θα αναβαθμιστούν και 
θα επεκταθούν. 
Δίκτυα πεζοδρόμων θα οδηγούν τους χρήστες μέσα 

από καθαρισμένες πορείες προς τη θάλασσα. 
Σε όλους τους χώρους θα υπάρχει η δυνατότητα 
παροχής ηλεκτρικού ρεύματος. Στην περιοχή της 
παραλίας, θα κατεδαφιστούν τα παράνομα κτί-
σματα και θα κατασκευαστούν καφετερία, χώροι 
εστίασης, χώροι υγιεινής, πύργος ναυαγοσώστη 
και άλλα, για την εξυπηρέτηση ταυτόχρονα και 
των επισκεπτών της παραλίας. 
Στη νοτιοδυτική πλευρά του χώρου θα δημιουρ-
γηθεί μικρή φυσική λίμνη από νερό που αναβλύ-

ζει στο σημείο εκείνο, δημιουργώντας έτσι ένα 
ακόμη ιδιαίτερο χαρακτηριστικό στοιχείο. 
Πρόκειται για μια έκταση 82.609 τετραγωνικών 
μέτρων και ο στόχος που είχε τεθεί πριν από 12 
χρόνια ήταν να δημιουργηθεί ένα σύγχρονο κά-
μπινγκ με όλες τις ανέσεις. 
Το master plan που είχε εκπονηθεί τότε και θέ-
λει να υλοποιήσει σήμερα ο δήμος μεταξύ άλλων 
προνοεί τη διαφύλαξη της υφιστάμενης βλάστη-
σης, ενώ όσα έργα προβλέπονται θα γίνουν με 
σεβασμό και λαμβάνοντας υπόψη τα δέντρα. 
Περαιτέρω θα γίνει προσπάθεια για εμπλουτισμό 
της βλάστησης με τη φύτευση νέων ενδημικών 
φυτών που αντέχουν στις συνθήκες της συγκεκρι-
μένης περιοχής.

Πιλοτικό κλάδεμα 
Στο μεταξύ στον κατασκηνωτικό χώρο έγιναν πρό-
σφατα εργασίες κλαδέματος ευκαλύπτων στο νο-
τιοανατολικό τμήμα του χώρου από το τμήμα δα-
σών, ώστε με το άνοιγμα του χώρου σε δυο με 
τρία χρόνια τα δένδρα να ανανεωθούν και να εί-
ναι ασφαλή για τους επισκέπτες. 
Ο αναπληρωτής διευθυντής του τμήματος δασών 
Ανδρέας Χρήστου, διαβεβαίωσε ότι παρόμοιες 
εργασίες έγιναν στην Λευκωσία και στην περιοχή 
Τυλληρίας και τα δένδρα έχουν ανανεωθεί.

Παρουσιάζονται τα σχέδια 
για το κάμπινγκ στην Π. Χρυσοχούς
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Φίνα και Θερκόν, τα δυο από τα οκτώ είδη 
ερπετών της Κύπρου…

Όλα τα είδη φιδιών που συναντούμε στην Κύπρο και ποια είναι τα επικίνδυνα

Η αύξηση της θερμοκρασίας των τελευ-
ταίων ημερών ξύπνησε από τη χειμέ-
ρια νάρκη τα φίδια που αρχίσαν πλέ-

ον να κάνουν την εμφάνιση τους ακόμη και 
στις αστικές περιοχές. Εάν στις εξορμήσεις 
σας συναντήσετε φίδι μην πανικοβληθείτε, 
μην το ενοχλήσετε και θα απομακρυνθεί από 
μόνο του αφού τα φίδια έχουν την ικανότη-
τα να αντιλαμβάνονται τους κραδασμούς του 
εδάφους και να φεύγουν από μόνα τους.
Tα φίδια ανήκουν στα σπονδυλωτά, και συ-
γκεκριμένα στην κλάση των ερπετών, στην 
ίδια δηλαδή κλάση που ανήκουν μεταξύ άλ-
λων οι σαύρες, οι χελώνες και οι κροκόδει-
λοι. 

Φυσικά Χαρακτηριστικά
Το σώμα των φιδιών είναι καλυμμένο από λέ-
πια καμωμένα από κερατίνη. Τα λέπια απο-
τελούν το ξηρό, μαλακό εξωτερικό μέρος 
του δέρματος και η κύριά τους ιδιότητα εί-
ναι να αποτρέπουν την απώλεια νερού από 
το σώμα. 
Τα φίδια οφείλουν τους διάφορους χρωμα-
τισμούς τους σε χρωματοφόρα κύτταρα που 
βρίσκονται ακριβώς κάτω από τα λέπια. Οι 
διάφοροι χρωματισμοί των ειδών αποτελούν 
προσαρμογές στο περιβάλλον, αλλά εξαρτώ-
νται και από τη συμπεριφορά τους. Τα φίδια 
αποβάλλουν το εξωτερικό στρώμα του δέρ-
ματος, αντικαθιστώντας το με νέο και πιο υγι-
ές στρώμα. Μερικά είδη φιδιών, αλλάζουν το 
δέρμα τους κάθε 20 μέρες, αλλά τα περισσό-
τερα είδη το κάνουν μια φορά το χρόνο.
Όπως όλα τα ερπετά, τα φίδια είναι ψυχρό-
αιμα, δηλαδή δεν μπορούν να ρυθμίσουν 
από μόνα τους τη θερμοκρασία του σώματός 
τους. Για να ζεστάνουν το κορμί τους, εκτίθε-
νται στον ήλιο.
Ο σκελετός τους είναι πολύ ελαφρύς και πολύ 
ευέλικτος και αποτελείται από πολλούς σπον-
δύλους που ξεπερνούν τους 100, και σε μερι-
κά είδη μπορεί να φτάσουν και τους 400. 
Τα οστά της σιαγόνας τους δεν είναι προ-
σαρμοσμένα στο κρανίο, αλλά συνδεδεμέ-
να στο υπόλοιπο μέρος του κρανίου, με μύες 
και ελαστικούς ιστούς που βρίσκονται μεταξύ 
τους. Αυτό τους επιτρέπει να τρώνε ζώα πολύ 
μεγαλύτερα από το κεφάλι τους. Τα φίδια κα-
ταπίνουν τη λεία τους ολόκληρη αντί να την 
τεμαχίζουν δαγκώνοντας την. 
Λαμβάνουν πληροφορίες για το περιβάλλον 
μέσω ενός αισθητήριου οργάνου που βρί-
σκεται στην οροφή του στόματός τους. Τα 
φίδια δεν φέρουν αυτιά, αλλά μικρά οστέι-
να αισθητήρια όργανα στο κεφάλι, μέσω των 
οποίων λαμβάνουν τους ήχους. Είναι ικανά 
να ακούνε χαμηλής συχνότητας ήχους και να 
αισθάνονται δονήσεις οι οποίες ταξιδεύουν 
μέσω του εδάφους ή του νερού. Έκτος από 
ορισμένα είδη που ζουν στο χώμα, η πλειο-
ψηφία των φιδιών έχει καλά αναπτυγμένη 
την αίσθηση της όρασης, και ειδικά για εντο-
πισμό κινούμενων αντικειμένων.
Ορισμένα είδη φιδιών φέρουν δηλητήριο 
που χρησιμοποιείται ως αμυντικός μηχανι-
σμός. Το δηλητήριο παράγεται σε μικρές σα-
κούλες στο πάνω μέρος της σιαγόνας και πε-
ριέχει ένα συνδυασμό από δηλητηριώδεις 
ουσίες. 

Καλό είναι να γνωρίζουμε ότι στον τόπο μας 
συναντούμε οκτώ είδη φιδιών με τρία από 
αυτά να φέρουν δηλητήριο και  μόνο ένα εί-
δος η οχιά ή φίνα (Macrovipera lebetina)   θε-
ωρείται επικίνδυνο για τον άνθρωπο. 
Τα άλλα δυο είδη ο σαπίτης ή σαϊττάρης 
(Malpolon insignitus) και το αγιόφιδο ή ξυ-
λόδροπης (Telescopus fallax), που αν και δι-
αθέτουν δηλητήριο, δεν είναι αρκετά ισχυρό 
ώστε να προκαλέσει σοβαρή ζημιά στον άν-
θρωπο. 
Το δηλητήριο τους είναι κυρίως αποτελεσμα-
τικό για την εξουδετέρωση της λείας τους.

Φίνα 
Η φίνα ή οχιά, κοντονούρα ή πατσάλα, με το 
επιστημονικό και κοινό όνομα Macrovipera 
lebetina, είναι ένα από τα οκτώ είδη φιδιών 
που συναντάμε στην Κύπρο και το μοναδικό 
που είναι επικίνδυνο για τον άνθρωπο. 
Σε περίπτωση δαγκώματος από φίνα δεν πα-
νικοβαλλόμαστε και με ήρεμες κινήσεις για 
να μην δώσουμε την ευκαιρία στο δηλητή-
ριο να κυκλοφορήσει στο αίμα, δένουμε το 
σημείο πάνω από το δάγκωμα, όχι πολύ σφι-
κτά, για να μην προκαλέσουμε προβλήματα 
κυκλοφορίας και μετά πάμε στο κοντινότερο 
νοσοκομείο. Τα συμπτώματα από δάγκωμα 
φίνας είναι οίδημα στην περιοχή του δαγκώ-
ματος, έντονος πόνος, αλλαγή του χρώματος 
στην περιοχή (μαύρισμα ή κοκκίνισμα) και 

φούσκωμα ολόκληρου του ποδιού ή χεριού 
που δέχτηκε το δάγκωμα. 
Η φίνα είναι η μεγαλύτερη και βαρύτερη οχιά 
που συναντάμε. Τρέφεται κυρίως με τρω-
κτικά ποντικούς και αρουραίους καθώς και 
με άλλα μικρόσωμα θηλαστικά, σαύρες, με 
άλλα φίδια, πουλιά και αμφίβια. 
Η φίνα είναι πολύ εύκολο να αναγνωριστεί 
από το τριγωνικό της κεφάλι, από το χοντρό 
γκρίζο της σώμα και από την απότομη κα-
τάληξη της λεπτής ουράς από το χοντρό της 
σώμα. 
Οι φίνες ζευγαρώνουν τέλος της άνοιξης αρ-
χές καλοκαιριού και γεννούν τα αβγά τους 

μέσα καλοκαιριού και εκκολάπτονται το φθι-
νόπωρο. Μπορούν να γεννήσουν μέχρι 20 
αβγά ή και περισσότερα, κάτω από πέτρες, 
βράχους και άλλα μεγάλα αντικείμενα. Τα 
αβγά δεν έχουν τσόφλι όπως των πουλιών 
αλλά μόνο μεμβράνη, εκκολάπτονται με τη 
θερμοκρασία του περιβάλλοντος και τα μικρά 
φιδάκια αμέσως μετά την εκκόλαψη έχουν 
την ικανότητα να επιβιώσουν μόνα τους. Τα 
νεογέννητα φιδάκια δεν έχουν ποτέ επαφή 
με τη μητέρα τους. Τα μικρά διαθέτουν δό-
ντια και δηλητήριο από την πρώτη μέρα της 
ζωής τους και είναι εξίσου επικίνδυνα με τα 
ενήλικα φίδια.

Μαύρο φίδι ή θερκόν
Το θερκό με το κοινό και επιστημονικό όνο-

μα Black whip Snake – Dolichophisjugularis ή 
Περβολάρης, είναι ένα από τα μη δηλητηριώ-
δη φίδια της Κύπρου.  
Αποτελεί το μεγαλύτερο σε μήκος φίδι της 
Κύπρου αλλά και της Ευρώπης, με μήκος που 
φτάνει περίπου τα τρία μέτρα.
Το χρώμα του μέχρι το 5°-6° έτος της ηλικί-
ας του είναι κεραμιδί με σκούρες καφέ μικρές 
κηλίδες ενώ στη συνέχεια παίρνει το χαρα-
κτηριστικό μαύρο χρώμα. Έχει χοντρό, μυώ-
δες κορμί, είναι πολύ ευκίνητο και έχει την 
ικανότητα να σκαρφαλώνει με ιδιαίτερη ευ-
κολία.
Το διαιτολόγιό του περιλαμβάνει μικρά θηλα-
στικά, πουλιά, σαύρες ακόμα και άλλα φίδια. 
Μερικές φορές προτιμά και μεγάλα έντομα.
Κατά τον Ιούνιο-Ιούλιο το θηλυκό γεννά 6-18 
αυγά μήκους 50mm. Τα νεαρά έχουν μήκος 
γύρω στα 28 cm και εκκολάπτονται στις αρχές 
Σεπτεμβρίου. Στην αρχή της ζωής τους τρέφο-
νται με έντομα και νεαρές σαύρες.
Είναι τελείως ακίνδυνο, αν βρεθεί σε κίνδυνο 
ανασηκώνει το κορμί του συρίζοντας με πρό-
θεση να δαγκώσει. Το δάγκωμά του δεν είναι 
δηλητηριώδες αλλά μπορεί να είναι οδυνη-
ρό λόγω των καμπυλωτών δοντιών του. Είναι 
εξαιρετικά ωφέλιμο είδος ειδικά για τη γεωρ-
γία, αφού τρέφεται κυρίως με τρωκτικά. Αξί-
ζει να αναφερθεί ότι παλαιότερα οι γεωργοί 
αγόραζαν τα φίδια αυτά, για να τα μεταφέ-
ρουν στα χωράφια τους, για τον έλεγχο των 
τρωκτικών αλλά και των άλλων δηλητηριω-
δών φιδιών.

Τα 8 είδη φιδιών της Κυπρου είναι: 
Ξυλόδροπης (Telescopus fallax cyprianus) 
Οχιά ή φίνα (Macrovipera lebetina)
Σαϊττάρης (Malpolon monspessulanus)
Θερκόν ή μαύρο φίδι (Coluber jugularis)
Φίδι της Κύπρου (Coluber cypriensis) 
Νερόφιδο (Natrix natrix cypriaca) 
Ανήλιος (Typhlops vermicularis)
Δρόπης (Coluber nummifer)

Τα φίδια, όπως και πολλά ερπετά, παίζουν 
σημαντικό ρόλο στη διατήρηση της οικολογι-
κής ισορροπίας στη φύση. Η προστασία τους 
θεωρείται απαραίτητη, καθώς αποτελούν 
ένα ουσιαστικό κομμάτι της βιοποικιλότητας 
και του οικοσυστήματος.
Σε περίπτωση που συναντήσετε φίδι δεν πρέ-
πει να το ενοχλήσετε αλλά ούτε και να το θα-
νατώσετε. 
Ιδιαίτερα του καλοκαιρινούς μήνες, όταν κυ-
κλοφορείτε στην ύπαιθρο να φοράτε ψηλά 
παπούτσια και μακριά παντελόνια για προ-
στασία. Επίσης, καλό είναι να χρησιμοποιεί-
ται ένα ραβδί ή βέργα για να χτυπάτε και να 
ανακατεύετε τα χόρτα/ θάμνους, ούτως ώστε 
οτιδήποτε υπάρχει να απομακρύνεται από 
τον δρόμο σας.

Παροιμίες και γνωμικά σχετικά με τα Φίδια…
Φίδι κολοβό.
Οχιά διμούτσουνη.
Τον έζωσαν τα φίδια.
Μαύρο φίδι που σ’ έφαγε.
Τρέφει φίδι στον κόρφο του.
Βρέθηκε στο λάκκο με τα φίδια.
Ποιος θα βγάλει το φίδι από την τρύπα;
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

57 χρόνια μετά την εγκαθίδρυση της 
ξενοκίνητης χουντικής τυραννίας 
στην Ελλάδα, με μεγάλη καθυστέ-

ρηση οφείλουμε να 
επιτελέσουμε ένα επι-
βαλλόμενο χρέος. Να 
τιμήσουμε τρεις σεμνές 
αγωνιστικές μορφές, 
σύμβολα της αντίστα-

σης εναντίον της χούντας που τίμησαν με 
τις ηρωικές τους πράξεις τον Κυπριακό Ελ-
ληνισμό.
Στα μαθητικά μου χρόνια και αργότε-
ρα σπουδάζοντας στην Αθήνα τα πέτρι-
να χρόνια της δικτατορίας άκουα για τους 
δύο κορυφαίους αντιστασιακούς, τον Πέ-
τρο Δημητρίου και τον Άρη Μαυροσκού-
φη. Βρίσκονταν και οι δύο στα κάτεργα 
της χούντας για ενεργό αντιδικτατορική 
δράση. Καμάρι και περηφάνια για τους 
Κύπριους δημοκρατικούς φοιτητές και 
άλλοθι για τις συλλογικές ενοχές για την 
απουσία ενός μαζικού αντιδικτατορικού 
κινήματος.
Ο Πέτρος Δημητρίου φοιτητής της Ιατρι-
κής Σχολής και ο Άρης Μαυροσκούφης, 

φοιτητής της Φυσικομαθηματικής στο 
Πανεπιστήμιο Αθηνών, αμέσως μετά την 
εγκαθίδρυση της δικτατορίας, οργανώνο-
νται στις «Δημοκρατικές Επιτροπές Αντι-
στάσεως» με στόχο την ανάληψη δράσης 
για την ανατροπή της χούντας. Το Σεπτέμ-
βριο του 1967 συλλαμβάνονται μαζί με 
άλλα στελέχη των «Επιτροπών» για τοπο-
θέτηση βομβών στο Σύνταγμα και την πε-
ριοχή Χίλτον.
Τον ίδιο μήνα δικάζονται και καταδικάζο-
νται από έκτακτο Στρατοδικείο με βάση 
τον εμφυλιοπολεμικό Νόμο 509 για ενέρ-
γειες που στόχευαν «στην  ανατροπή της 
καθεστηκυΐας τάξεως». Σε 20 χρόνια φυ-
λάκιση ο Πέτρος Δημητρίου, σε 12 χρό-
νια ο Άρης Μαυροσκούφης. Παραμένουν 
στα χουντικά μπουντρούμια για έξι σχε-
δόν χρόνια μέχρι την αποφυλάκιση τους 
το Φεβρουάριο του 1973 με την γνωστή 
χουντική αμνηστία.
Τους θυμάμαι στη συναρπαστική και συ-
γκλονιστική περίοδο των πρώτων καιρών 
της μεταπολίτευσης στην Αθήνα. Σεμνοί 
και συγκρατημένοι. Ταπεινοί και με απο-
στροφή όχι απλώς προς κάθε σκέψη εξαρ-
γύρωσης της προσφοράς, αλλά και προς 
κάθε δημοσιότητα και προβολή ή απο-
νομή εύφημης μνείας ή ευσήμων για την 
αντιστασιακή τους δράση. Αθόρυβα συνέ-

χισαν την πορεία τους. Αθόρυβα μας έφυ-
γε το Νιόβη του 2003, παραμονές της επε-
τείου του Πολυτεχνείου ο γιατρός Πέτρος 
Δημητρίου. Μετράμε σήμερα τη μεγάλη 
του απουσία. Με τη δέσμευση πως θα 
ανιχνεύουμε τα βήματα του στο μέλλον 
για να βρίσκουμε τη σωστή πορεία.
Αθόρυβα συνεχίζει την πορεία του και ο 
Άρης Μαυροσκούφης. Δείγμα της αρετής 
των δύο κορυφαίων αγωνιστών.
Όμως από το φοιτητικό δημοκρατικό κί-
νημα προερχόταν και ένας άλλος Κύπριος 
αγωνιστής, ο Γεώργιος Ξάνθος Τσικκου-
ρής. Σπουδάζοντας στην Ιταλία ενεργοποι-
ήθηκε στην αντίσταση κατά της Ελλαδικής 
χούντας. Πήγε στην Αθήνα μαζί με την Ιτα-
λίδα φοιτήτρια Αντζελλόνι για να επιχει-
ρήσει βομβιστική επίθεση εναντίον της 
Αμερικανικής πρεσβείας. Εκεί άφησε την 
τελευταία του πνοή καταθέτοντας θυσία 
αίματος στον αντιδικτατορικό αγώνα.
Ας είναι  αυτές οι ταπεινές γραμμές και  
μια έκφραση ιστορικής ειλικρίνειας. Γιατί 
σε αυτές τις ετήσιες ρωγμές του χρόνου 
ο κίνδυνος πάντα ελλοχεύει. Ο μύθος να 
κατανικήσει την πραγματικότητα. Η μυ-
θοπλασία να καλύψει τα κενά, τις ενοχές, 
τους συμβιβασμούς των οσφυοκαμπτών 
και των δουλοφρόνων. Τις συλλογικές τύ-
ψεις μιας απούσας κοινωνίας.

Γιατί είναι μεν ακριβές ότι η χούντα δεν 
βρήκε ποτέ ενεργό λαϊκή υποστήριξη και 
ότι ο λαός κράτησε μια απόσταση από 
τη δικτατορία. Αλλά είναι επίσης αληθές 
ότι από το  ΄67 ως το  ΄72 ωσότου αρχίσει 
να δρα το φοιτητικό κίνημα, η ενεργητική 
αντίσταση κατά της δικτατορίας αριθμού-
σε κάποιες εκατοντάδες, ίσως λίγες χιλιά-
δες ανθρώπους. 
Αλήθεια αδιαμφισβήτητη επίσης είναι ότι 
η βαρβαρότητα της Ελλαδικής δικτατορίας 
κάλυψε μεγάλο τμήμα της κυπριακής κοι-
νωνίας και μας οδήγησε με τη συνδρομή 
της εσωτερικής πέμπτης φάλαγγας στην 
εθνική καταστροφή.
Τα 57 χρόνια από τη θλιβερή επέτειο της 
χούντας προσφέρονται για μια βαθιά εν-
δοσκόπηση. Όχι για να συσκοτίζονται οι 
ευθύνες και οι ενοχές. Ούτε για να κυρι-
αρχούν οι «μισές αλήθειες» και ο «μεγά-
λες αλήθειες» να χάνονται.
Ας κρατήσει  η αδυσώπητη μνήμη. Αυτό 
είναι το μήνυμα και η επιταγή από την 
υπέροχη προσφορά των αγωνιστών της 
αντίστασης και των δύο «δικών μας» κύ-
πριων αγωνιστών Άρη Μαυροσκούφη, Πέ-
τρου Δημητρίου και Γεωργία Ξάνθου Τσικ-
κουρή.
Πρεπόντως και  καθηκόντως η Κυπριακή 
Πολιτεία οφείλει να τους τιμήσει.  

21η Απριλίου 1967: Οφειλόμενη απόδοση τιμής
Του Γιαννάκη Λ.Ομήρου
Πρώην Προέδρου της Βουλής 
των Αντιπροσώπων

Αυτό το διάστημα των δύο χρόνων έδωσα το 
άπαν των δυνάμεών μου, από τη θέση του Δη-
μαρχεύοντος Γεροσκήπου, για να κρατηθεί η 

τοπική αρχή σε ισορροπημένη λει-
τουργία λόγω της αλλαγής που τόσο 
αδόκητα προέκυψε. Άφησα όλες τις 
προσωπικές και επαγγελματικές δρα-
στηριότητες μου, αφιερώνοντας όλο 
μου το χρόνο στον Δήμο Γεροσκήπου 

και τους Δημότες του, και αυτό θα συνεχίσω να κάνω. 
Είμαι έτοιμος να δουλέψω σκληρά σε συντονισμό και 
συνεργασία με τους Αντιδημάρχους και το νέο Δημοτι-
κό Συμβούλιο  για την εγκαθίδρυση, ανάπτυξη και ευη-
μερία του νέου Δήμου!  
Τα έργα που έχουν γίνει ή έχουν ωριμάσει και ξεκινούν 
είναι δεκάδες στο σύντομο διάστημα των δύο ετών που 
Δημαρχεύω και χρειάζεται χρόνος για να αναφερθώ σε 
όλα εκτεταμένα, αλλά είμαι σίγουρος ότι οι δημότες 
έχουν κριτήριο και γνώση. Μεταξύ πολλών έργων και 
δράσεων:
• Αποπερατώσαμε το Ιατρικό Κέντρο Γεροσκήπου το 
οποίο τέθηκε σε λειτουργία πέρσι. Το κόστος για την 
ανέγερσή του καταβλήθηκε κατά τα 4/5 από το Κράτος, 
και το 1/5 από τη δημοτική αρχή.
• Αποπερατώσαμε τον κόμβο επί της Αρχιεπισκόπου 
Μακαρίου Γ’ και της Ιπποκράτους, έργο αξίας €585 χιλιά-
δων, ως μέρος της Β’ Φάσης βελτίωσης της Μακαρίου. 
• Υλοποιήσαμε το νέο κυκλικό κόμβο Μιχάλη Παυλίδη 
παρά το παλαιό ΚΕΝ που είναι ο προπομπός του βόρειου 
παρακαμπτήριου δρόμου, αξίας €2,2 εκατομμυρίων. 
• Εντός των ημερών ξεκινά η ανάπλαση του παραδο-
σιακού πυρήνα του Δήμου μας, ένα έργο που θα είναι 
αξίας €3,35εκ.
• Τον Σεπτέμβριο αρχίζει η Β’ Φάση της βελτίωσης της 
Μακαρίου από το Μουσείο Λαϊκής Τέχνης μέχρι τον κυ-
κλικό κόμβο Κολώνης. Με προϋπολογισμό €4 εκατομ-
μύρια (προσφοροδότηση Ιούλιος 2024).
• Τα δύο τελευταία χρόνια, έχουν γίνει ασφαλτοστρώ-

σεις ύψους €900 χιλιάδων. 
• Έχουμε ωριμάσει και προχωρούμε άμεσα σε προσφο-
ροδότηση  των ωσμωτικών έργων της πλατείας και του 
πυρήνα, μέσω των Ταμείων Πολιτικής συνοχής και του 
προγράμματος Θάλεια ύψους €4,5 εκατομμυρίων. Το 
έργο περιλαμβάνει ανακατασκευή και εξωραϊσμό των 
οδών Κωνσταντίνου Παλαιολόγου, Ευαγόρα Παλλη-
καρίδη, Αφροδίτης και Αγίας Παρασκευής. Τη σύνδε-
ση της Κάτω Βρύσης με το γραμμικό πάρκο Αι Γιώργη, 
αναβάθμιση του πρασίνου με μεγάλα έτοιμα δέντρα, 
διαπλάτυνση της γέφυρας πάνω από το αρδευτικό κα-
νάλι και κατασκευή υποδομής εξυπηρέτησης των επι-
σκεπτών της Κάτω Βρύσης. 
Καθώς και ανακατασκευή του υφιστάμενου χώρου 
στάθμευσης στην Κάτω Βρύσης. Επίσης, βελτίωση των 
όψεων των υποστατικών στο βόρειο μέτωπο της Πλα-
τείας επί της Λεωφόρου Μακαρίου και Ευαγόρα Παλ-
ληκαρίδη. Προβλέπεται επίσης η δημιουργία χώρου 
στάθμευσης στη Δημοτική Παραλία όπου βρίσκονται 
τα περίπτερα εξυπηρέτησης λουομένων. Επίσης, πε-
ζόδρομος που θα διέρχεται από τα ξενοδοχεία και θα 
καταλήγει περίπου στα όρια της πλαζ Γεροσκήπου με 
προοπτική στο μέλλον να συνεχίσει μέχρι και τον Πο-
ταμό Έζουσας. 
• Έχουμε, επίσης, προχωρήσει σε αριθμό εξωραϊστικών 
έργων βελτίωσης της καθημερινότητας με αρκετές ση-
μειακές βελτιώσεις πεζοδρομίων, κατασκευές νησίδων 
σε διάφορες οδούς, στην επαναδιαχείριση της οδού Γ. 
Μ. Σάββα αναβαθμίζοντας την εμπορικότητα της και 
αποπερατώσαμε τη τρίτη φάση επέκτασης και εξωραϊ-
σμού του κοιμητηρίου. 
• Σε θέματα κοινωνικής πολιτικής συμβάλαμε και είχα-
με συμμετοχή στα έργα συντήρησης, δεκάδων χιλιά-
δων ευρώ, που έγιναν σε συνεργασία με την Επιτροπή 
του ΣΚΕ, στο Πολυδύναμο Κέντρο Παιδιών και στο Κέ-
ντρο Ενηλίκων. 
Παράλληλα , με συντονισμένες ενέργειες του Δήμου 
και του Πολυδύναμου Κέντρου, έχουμε πρώτοι παγκυ-

πρίως εγκριθεί, για χορηγία από ευρωπαϊκά κονδύλια, 
ύψους €340.000, για επέκτασή του. Παράλληλα, είναι 
υπό σχεδιασμό στην περιοχή  Επτά  Άι Γιώργηδες, νέο 
Πολυδύναμο Κέντρο ως αντιστάθμισμα ιδιωτικής ανά-
πτυξης.
• Δώσαμε μεγάλη σημασία στη συνεργασία και προ-
σφέραμε βοήθεια στα έξι σχολεία του Δήμου μας. 
• Δώσαμε ιδιαίτερη σημασία στην ποσοτική και ποιο-
τική ανάπτυξη του πρασίνου με φυτεύσεις περισσοτέ-
ρων από 250 μεγάλων ώριμων δέντρων σε διάφορες 
οδούς και νησίδες. Ανακαινίσαμε πάρκα και δημιουρ-
γήσαμε νέα.
• Προχωρήσαμε σε εξωραϊσμό και ανάδειξη μνημείων 
που βρίσκονται στο Δήμο, όπως αυτό των Ικάρων Αερο-
πόρων που χάθηκαν το 1974, και το νέο που είναι αφιε-
ρωμένο στην Ελληνική Επανάσταση του 1821.
• Προσθέτω επίσης την ενεργειακή αναβάθμιση του 
Δημοτικού Μεγάρου που κόστισε γύρω στις €340.000 
ποσό που καλύφθηκε από τα Ευρωπαϊκά Ταμεία Περι-
φερειακής Ανάπτυξης και του Προγράμματος Interreg 
Ελλάδα-Κύπρος σε συνεργασία με το Ενεργειακό Γρα-
φείο Κύπρου.
Στέκομαι όμως σε ένα έργο για το οποίο είμαι ιδιαίτερα 
υπερήφανος αφού συμμετείχα σε αυτό, από τη θέση 
του Προέδρου της Επιτροπής Παραλιών. 
Τη Δημοτική παραλία της Γεροσκήπου – το στολίδι της 
επαρχίας Πάφου! Μια παραλία, η οποία ξεκίνησε να 
αλλάζει εδώ και μια δεκαετία περίπου, και που με συ-
νεχείς βελτιώσεις κάθε χρόνο, με αποτέλεσμα να κατα-
στεί πόλος έλξης όχι μόνο για τους Δημότες μας αλλά 
και για χιλιάδες άλλους επισκέπτες από όλη την Κύπρο. 
Μια αναβάθμιση η οποία θα συνεχιστεί  βάσει του 
Mater Plan Περιοχής, με τμηματική εφαρμογή του.
Αυτά είναι μόνο μερικά από όσα έχουν γίνει, σε αυτό το 
σύντομο χρονικό διάστημα των δύο ετών.

Δύο χρόνια έργων και προόδου στον Δήμο Γεροσκήπου

Δρόμος 
Πάφου-Πόλης Χρυσοχούς: 
οι μεγάλες καθυστερήσεις

Του Κυριάκου Χατζηβασίλη, 
δημαρχεύοντος Γεροσκήπου 

και υποψήφιου Δήμαρχου Ανατολικής Πάφου.

Μεγάλη καθυστέρηση παρατηρείται 
στην εκτέλεση του μεγάλου οδικού 

έργου Πάφου- Πόλης Χρυ-
σοχούς. Ένα έργο υπερτο-
πικής σημασίας με μεγάλη 
αξία στην ασφαλή και γρή-
γορη μετακίνηση των πολι-
τών. 

Ένα έργο που θα δώσει ζωή στην ακριτι-
κή περιοχή της Πόλης Χρυσοχούς και των 
γύρω κοινοτήτων, ένα έργο που θα δώ-
σει κίνητρα στους νέους να παραμείνουν 
στην περιοχή τους και, βέβαια, θα δώσει 
μεγάλη διευκόλυνση στον τουρισμό.
Στο υφιστάμενο οδικό δίκτυο έχουν γίνει 
πολλά θανατηφόρα δυστυχήματα στο πα-
ρελθόν και σήμερα δεν μπορεί να εξυπη-
ρετήσει με ασφάλεια και άνεση το ολοένα 
και αυξανόμενο κυκλοφοριακό φορτίο. Το 
έργο εξαιτίας της ιδιαιτερότητάς του χω-
ρίστηκε σε δύο φάσεις. Η πρώτη φάση 
εκτελείται σήμερα και ξεκινά από την κοι-
νότητα Αγίας Μαρινούδας και καταλήγει 
στην κοινότητα Στρουμπί. Ένα έργο με κό-
στος συμβολαίου 73εκ. ευρώ και χρόνο 
αποπεράτωσης των εργασιών του τον Δε-
κέμβριο του 2024. 
Μετά από επίσκεψη μας στα γραφεία των 
Δημοσίων Έργων στο εργοτάξιο, πληρο-
φορηθήκαμε ότι το έργο δεν πρόκειται 
να τελειώσει στην καθορισμένη ημερομη-
νία και ότι έχει εκτελεστεί μόνο το 30-35% 
του συμβολαίου! 
Επιπλέον ενημερωθήκαμε ότι ο εργολά-
βος αξιώνει οικονομικές απαιτήσεις της 
τάξης των 22εκ. ευρώ και 33 μήνες επι-
πλέον παράταση. Επίσης ότι υπάρχουν 
δικαστικές διαμάχες μεταξύ του εργολά-
βου και των δημοσίων έργων σχετικά με 
όρους του συμβολαίου κάτι που βαθύνει 
περισσότερο τα προβλήματα. Έντονο και 
το ενδιαφέρον της Ελεγκτικής Υπηρεσίας 
για το ζήτημα του οδικού έργου Πάφου- 
Πόλης Χρυσοχούς. 
Ο Γενικός Ελεγκτής εκφράζει τις ανησυ-
χίες του σχετικά με την πορεία υλοποίη-
σης του έργου, ενώ σύντομα πρόκειται να 
δημοσιευτεί και η Έκθεση της Ελεγκτικής 
Υπηρεσίας που θα αφορά το έργο.
Προσθέτω δε, ότι ο αυτοκινητόδρομος 
δεν έχει σύνδεση με το αστικό δίκτυο της 
Πάφου κάτι που τον καθιστά μη λειτουρ-
γικό για όσους θέλουν να κατευθυνθούν 
από και πρός το κέντρο της πόλης της Πά-
φου. Στους αρχικούς σχεδιασμούς υπήρχε 
η συγκεκριμένη πρόβλεψη αλλά σήμερα 
είναι εκτός του συμβολαίου. Πληροφορί-
ες λένε ότι έχουν ακυρωθεί και οι απαλλο-
τριώσεις γης στο σημείο όπου προβλεπό-
ταν η σύνδεση.
Είναι με έντονο προβληματισμό και ανη-
συχία που παρακολουθούμε την όλη εξέ-
λιξη του οδικού έργου Πάφου- Πόλης Χρυ-
σοχούς. Η κυβέρνηση πρέπει να αναλάβει 
τις ευθύνες της και να συμβάλει στην επί-
λυση των προβλημάτων, ώστε το έργο να 
μπεί ξανά σε τροχιά υλοποίησης και με 
παράλληλη έναρξη της Β΄ Φάσης του.

Του Βαλεντίνου Φακοντή, 
βουλευτή του ΑΚΕΛ, Πάφου
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Σύντομο Βιογραφικό του Κοινοτάρχη Κονιών Κυριάκου Κυριάκου, Υποψη-
φίου Αντιδημάρχου του Δημοτικού Διαμερίσματος Κονιών. 
Ο Κυριάκος Κυριάκου γεννήθηκε στο Κάθηκα και είναι κάτοικος της Κοινό-
τητας μας από το 1971. Διπλοματούχος Λογιστής και στη επαγγελματική του 
σταδιοδρομία εργάστηκε ως Λογιστής του Συνεργατικού Ταμιευτηρίου Πά-
φου μέχρι το 2001. Εργάστηκε ως Διευθυντής Δημόσιας Εταιρείας ανάπτυ-
ξης γης μέχρι το 2019 .
Είναι παντρεμένος με την Γουνίλα από την Σουηδία και έχε ένα παιδί.
Στα πλαίσια των πολλαπλών δραστηριοτήτων του είναι μεταξύ άλλων. 
• Εκλελεγμένος Κοινοτάρχης Κονιών -- Πρόεδρος τεσσάρων Κοινοτικών 
Συμβουλίων συμβάλλοντας σε συνεργασία με τα Μέλη του Συμβουλίου και 
με την συνεργασία όλων των κατοίκων, πετύχαμε την μικρή τότε Κοινότητα 
των 700 κατοίκων, χωρίς υποδομές και υπηρεσίες να την δημιουργήσουμε 
σήμερα το δεύτερο μεγαλύτερο δημοτικό διαμέρισμα του νέου Δήμου της α-
νατολικής Πάφου με 4.500 κατοίκους περίπου.
• Μέλος του Συμβουλίου Αποχετεύσεως Πάφου
• Πρόεδρος της Σχολικής Εφορείας Κονιών συμβάλλοντας στην ανέγερση 
του Νηπιαγωγείου Κονιών και της επέκτασης του Δημοτικού Σχολείου.
Διετέλεσε μεταξύ άλλων.
• Μέλος της εξαμελούς αντιπροσωπείας της Κύπρου στο Κογκρέσο των το-

πικών και περιφερειακών αρχών του Συμβουλίου της Ευρώπης.
• Αντιπρόεδρος του Συμβουλίου Διαχείρισης του Χώρου Υγειονομικής Τα-
φής Αποβλήτων, συμβάλλοντας ως Προεδρεύων του Συμβουλίου στη δημι-
ουργία και λειτουργία των Πράσινων Σημείων της Επαρχίας Πάφου.
• Μέλος του Συμβουλίου της Ένωσης Κοινοτήτων Κύπρου 
• Μέλος του επαρχιακού Συμβουλίου της Ένωσης Κοινοτήτων. 
• Πρόεδρος της πρώην ΣΠΕ Κονιών συμβάλλοντας στη δημιουργία/αναπα-
λαίωση του κτηρίου και στη μηχανογράφηση της εταιρίας. 
• Μέλος του συμβουλίου της Αθλητικής Ένωσης Πάφου 
• Μέλος του Συμβουλίου του Παφιακού Συλλόγου Αθλοπαιδιών
• Μέλος του Round Table 7
ΣΤΗ ΝΕΑ ΕΠΟΧΗ ΠΑΜΕ ΜΑΖΙ ΝΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΗΣΟΥΜΕ ΜΕ ΤΗΝ 
ΕΜΠΕΙΡΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΓΝΩΣΗ ΤΟ ΝΕΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΔΑΜΕΡΙΣΜΑ 
ΚΟΝΙΩΝ ΚΑΙ ΤΟ ΝΕΟ ΔΗΜΟ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΠΆΦΟΥ.
Μαζί και στο Νέο Δήμο Ανατολικής Πάφου
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΥ
ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ
ΔΗΜΟΥ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΠΑΦΟΥ
(Διαμέρισμα Κονιών)

#ΚυριάκοςΚυριάκου #ΑνατολικήΠάφου #ΤοπικήΑυτοδιοίκηση

ΣΤΗ ΝΕΑ ΕΠΟΧΗ ΠΑΜΕ ΜΑΖΙ ΝΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΗΣΟΥΜΕ ΜΕ ΤΗΝ 
ΕΜΠΕΙΡΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΓΝΩΣΗ ΤΟ ΝΕΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΔΑΜΕΡΙΣΜΑ ΚΟΝΙΩΝ 
ΚΑΙ ΤΟ ΝΕΟ ΔΗΜΟ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΠΆΦΟΥ.
Μαζί και στο Νέο Δήμο Ανατολικής Πάφου
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΥ
ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ
ΔΗΜΟΥ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΠΑΦΟΥ

(Διαμέρισμα Κονιών)
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Κ ατά πλειοψηφία τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου απέρριψαν στην ολομέ-
λεια το βράδυ της Δευτέρας το αίτημα 

για έκδοση πολεοδομικής άδειας του πολυ-

καταστήματος Debenham’s, παρόλο που έχει 
εγκριθεί από το συμβούλιο Παρεκκλίσεων και 
το Υπουργικό Συμβούλιο. 
Το πολυκατάστημα που λειτουργεί για σχε-

δόν δύο δεκαετίες δεν διέθετε πιστοποιητι-
κό τελικής έγκρισης λόγω πολεοδομικών υ-
περβάσεων και παρεμβάσεων σε γειτονικό 
αργάκι. 
Λειτουργούσε ως πολυκατάστημα, παρότι το 
Τοπικό Σχέδιο και η αρχική πολεοδομική άδει 
προέβλεπε την λειτουργία υπεραγοράς. 
Η έλλειψη αυτών των αδειών, οδήγησε τους 
εργαζόμενους της επιχείρησης το 2021 σε 
εκδηλώσεις διαμαρτυρίας, καθώς ο Δήμος 
Πάφου είχε εκδώσει δικαστικό διάταγμα να 
κλείσει το κατάστημα DIY που στεγάζονταν 
στον ίδιο χώρο. 
Τελικά μετά από παράταση που δόθηκε το 
τμήμα DIY μεταφέρθηκε σε άλλο κτήριο στον 
ίδιο δρόμο σε απόσταση περίπου 300 μέ-
τρων. Σχετικά με το θέμα των αδειών, τον Δε-
κέμβριο του 2018 το Υπουργικό Συμβούλιο 
είχε εξουσιοδοτήσει τον Δήμο Πάφου να εκ-
δώσει την τροποποιητική πολεοδομική άδεια 

στο Εμπορικό Κέντρο Κόροιβος για να λει-
τουργήσει ως πολυκατάστημα. 
Σε ανακοίνωση που εξέδωσε τότε ο Δήμος 
Πάφου, υποστήριζε ότι η εν λόγω υπεραγο-
ρά λειτουργεί παράνομα ως πολυκατάστημα 
με αυθαίρετες μεγάλης έκτασης προσθηκο-
μετατροπές, τόσο στον εσωτερικό χώρο, όσο 
και στο χώρο στάθμευσης, για τις οποίες εκ-
κρεμεί ποινική υπόθεση ενώπιον του Επαρχι-
ακού Δικαστηρίου Πάφου». 
Για όλες αυτές τις υπερβάσεις υπήρξε συμ-
μόρφωση και η εταιρία υπέβαλε αίτηση για 
την έκδοση πολεοδομικής άδειας στο Συμ-
βούλιο Παρεκκλίσεων. Συγκεκριμένα έχει α-
ποφασίσει ότι η άδεια μπορεί να εκδοθεί με 
ένα αντιστάθμισμα 400 χιλιάδων ευρώ στο 
Δήμο Πάφου. Κατόπιν σχετικής εισήγησης 
του Συμβουλίου Παρεκκλίσεων, το Υπουρ-
γικό αποφάσισε την έκδοση της σχετικής ά-
δειας πλην όμως πολεοδομική αρχή είναι ο 

Δήμος Πάφου, ο οποίος επικαλούμενος τις 
πρόνοιες του Τοπικού Σχεδίου αρνείται την 
έκδοση της άδειας. 
Η εταιρία έχει τώρα την επιλογή να προσφύ-
γει στο δικαστήριο και ο Δήμος να διαταχθεί 
να εκδώσει την άδεια. 
Ο Διευθυντής του ΕΒΕ Πάφου και Δημοτικός 
Σύμβουλος του ΔΗΚΟ Μαρίνος Στυλιανού, 
χαρακτήρισε λανθασμένη την απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου για το πολυκατάστη-
μα, τονίζοντας ότι η εταιρία συμμορφώθηκε 
με τις παρανομίες που είχαν διαπιστωθεί. 
Εδώ και χρόνια είπε, το κτήριο χρησιμοποιεί-
ται ως πολυκατάστημα και το Υπουργικό Συμ-
βούλιο υιοθέτησε την πρόταση του Συμβου-
λίου Παρεκκλίσεων. 
Το πιθανότερο είπε ο κ. Στυλιανού είναι να υ-
ποχρεωθεί ο Δήμος να εκδώσει την πολεοδο-
μική άδεια για πολυκατάστημα με απόφαση 
Δικαστηρίου.
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Δεν δίνει άδεια για πολυκατάστημα ο Δήμος Πάφου 
Αγνοεί το Συμβούλιο Παρεκκλίσεων και το Υπουργικό και επικαλείται το Τοπικό Σχέδιο… 

Σ ε κινητοποίηση τέθηκαν τα ξημερώματα  της Τετάρ-
της Αστυνομία και Πυροσβεστική Υπηρεσία στην Πάφο 

όταν ενημερώθηκαν για φωτιά που ξέσπασε σε φορτη-
γό όχημα. Από την φωτιά κάηκε φορτηγό που ανήκει σε 
Σχολή Οδηγών και χρησιμοποιούνταν για εκπαιδευτικούς 
σκοπούς. Το εκπαιδευτικό όχημα ήταν σταθμευμένο σε 
ανοιχτό χώρο δίπλα από το Τμήμα Οδικών Μεταφορών. 
Η φωτιά που εκδηλώθηκε στις 4.30 τα ξημερώματα κατέ-
στρεψε ολοσχερώς το φορτηγό. Η πυροσβεστική που κλή-

θηκε στη σκηνή κατάσβησε τη φωτιά, ενώ αυτή είχε ήδη 
εξαπλωθεί και σε δεύτερο φορτηγό που ήταν σταθμευμένο 
δίπλα από το εκπαιδευτικό και το οποίο ανήκει σε εταιρεία 
που εδρεύει στην βιομηχανική περιοχή Μεσόγης, όπου εί-
ναι και το ΤΟΜ Πάφου. Το δεύτερο αυτό όχημα υπέστη ζη-
μιές στο πίσω μέρος. Από τι προκαταρκτικές εξετάσεις της 
Αστυνομίας της Πυροσβεστικής και της Ηλεκτρομηχανολο-
γικής Υπηρεσίας δεν προέκυψε στοιχείο ότι η φωτιά στο 
εκπαιδευτικό φορτηγό τέθηκε κακόβουλα καθώς δεν βρέ-
θηκε εύφλεκτη ύλη.  
Η σκηνή παρέμεινε αποκλεισμένη μέχρι χθες το πρωί προ-
κειμένου να  συγκεντρωθούν στοιχεία και τεκμήρια τα 
οποία θα αποσταλούν για επιστημονικές εξετάσεις. Παράλ-
ληλα εξασφαλίστηκε οπτικό υλικό από κάμερες υποστατι-
κών της περιοχής το οποίο εξετάζεται από τις διωκτικές αρ-
χές. Οι ζημιές που υπέστησαν τα δύο οχήματα ανέρχονται 
σε πολλές χιλιάδες ευρώ.  Προς το παρόν για την Αστυνο-
μία είναι άγνωστη η αιτία πρόκλησης της φωτιάς και όλα 
τα ενδεχόμενα παραμένουν ανοιχτά.

Νέες σημαντικές πληροφορίες για τη Χαλκολιθική περίοδο και την Εποχή του 
Χαλκού στα βορειοανατολικά της Πόλης Χρυσοχούς, στην επαρχία Πάφου, 

δίδει ανασκαφή στη θέση Μακούντα-Βούλες-Μερσινούδκια, σύμφωνα με ανα-
κοίνωση του Τμήματος Αρχαιοτήτων,  το οποίο ανακοίνωσε την ολοκλήρωση των 
ανασκαφών στην εν λόγω θέση. 
Όπως αναφέρεται, η ανασκαφή διεξήχθη υπό τη διεύθυνση της Dr Kathlyn 
Grossman (North Carolina State University) με χρηματοδότηση από το National 
Science Foundation των Ηνωμένων Πολιτειών και σε συνεργασία με τους Dr. Tate 
Paulette (North Carolina State University), Dr. Lisa Graham (College of Southern 
Nevada), and Dr. Andrew MacCarthy (College of Southern Nevada). Σημειώνεται 
ότι στην ανασκαφή συμμετείχαν φοιτητές από το North Carolina State University 
και από άλλα πανεπιστήμια των Ηνωμένων Πολιτειών. 
Όπως εξηγείται, η αρχαιολογική επισκόπηση του χώρου που είχε διεξαχθεί το 
2017 εντόπισε στοιχεία ανθρώπινης εγκατάστασης στο χώρο που ανάγονται στην 
Ύστερη Χαλκολιθική περίοδο και στη Εποχή του Χαλκού. Αναφέρεται ότι κατά τη 
διάρκεια τριών συνεχόμενων ανασκαφικών περιόδων (2018, 2019 και 2022), α-
ποκαλύφθηκαν στοιχεία για την ύπαρξη μιας σειράς κυκλικών κατοικιών που χρο-
νολογούνται από τη Χαλκολιθική περίοδο, καθώς επίσης εστίες φωτιάς αβέβαιης 
χρονολόγησης, και μεταλλευτική δραστηριότητα. Κατά το έτος 2023, η ανασκαφή 
επικεντρώθηκε στην αύξηση των γνώσεων για καλύτερη κατανόηση των ευρη-
μάτων των προηγούμενων ετών.

Ο

Κάηκε φορτηγό στο ΤΟΜ Πάφου
Δεν εντόπισαν εύφλεκτη ύλη 

Σημαντικά αρχαιολογικά ευρήματα στη Mακούντα 
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels ζητεί για εργοδότηση 
για τις ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):

Barman

Waiter

Προσόντα:

•Δίπλωμα τριτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συναφή κλάδο                                                                        

θα θεωρηθεί επιπρόσθετο προσόν.                                                                                          

•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής.                                                                                                                                    

•3 χρόνια προηγούμενη εμπειρία σε 4 ή 5 αστέρων ξενοδοχείο. 

Προσφέρεται: 

Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                                                              

Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας 

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην 

κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com

Constantinou Bros Hotels

Human resources department

Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος

www.cbh-cyprus.com

ΤΗΛ: 26 964898, ΦΑΞ: 26 964503

Η εταιρία Constantinou Bros Hotels στην Πάφο, Κύπρο, ζητεί να προσλάβει

ΥΠΕΥΘΥΝΟ/ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΗ ΑΓΡΟΚΤΗΜΑΤΟΣ

Περιγραφή Εργασίας: 
• Υπεύθυνος για την ομαλή λειτουργία του αγροκτήματος
• Το άτομο θα πρέπει να γνωρίζει πώς να χειρίζεται γεωργικά μηχανήματα: 
μηχανήματα άρδευσης νερού / ελκυστήρες και άλλες γεωργικές μηχανές.
• Προγραμματισμός φυτεύσεων, λιπάνσεων, ψεκασμών, κλπ.
• Καθοδήγηση, εκπαίδευση και αξιολόγηση των εργατών, για τον καλύτερο 
τρόπο διατήρησης των φυτών και δέντρων.
• Διασφάλιση περιβαλλοντικής πολιτικής.

   Απαιτούμενα Προσόντα Υποψηφίων:

• Πανεπιστημιακό δίπλωμα ή τίτλος ή ισότιμο προσόν στην Γεωπονία.

    Η Εταιρία Προσφέρει

• Πακέτο απολαβών αναλόγως προσόντων και εμπειρίας
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:
e-mail: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human Resources Department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels στην Πάφο, Κύπρο, ζητεί να προσλάβει 
προσωπικό για τη στελέχωση των ξενοδοχειακών της μονάδων

Καμαριέρες / Room Maids
Περιγραφή Εργασίας
• Αλλαγή κλινοσκεπασμάτων και στρώσιμο κρεβατιών
• Αντικατάσταση χρησιμοποιημένων πετσετών
• Σκούπισμα και σφουγγάρισμα δαπέδων
• Καθαρισμός χαλιών με ηλεκτρική σκούπα
• Ξεσκόνισμα επίπλων
• Καθαρισμός κοινόχρηστων χώρων, 

Απαραίτητα Προσόντα Υποψηφίων
• Δυνατότητα εργασίας σε βάρδιες, 
• Ευχάριστη προσωπικότητα 
• Πνεύμα συνεργασίας και ομαδικότητας
• Βασική γνώση της Αγγλικής γλώσσας 
• Πολίτης Ε.Ε ή κάτοχος άδειας εργασίας Ε.Ε

Η Εταιρία Προσφέρει
• Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρείας
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης
• Διαμονή και ημιδιατροφή
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση: 

Constantinou Bros Hotels
Human Resources Department
Τ.Θ. 60182, Τ.Τ. 8101, Πάφος, Κύπρος
Email: hrcbh@cbh-cyprus.com
Τηλ.: 26-964500 
Mobile: 97-871460
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρία Constantinou Bros Hotels στην Πάφο, Κύπρο ζητεί να προσλάβει
προσωπικό για τη στελέχωση των ξενοδοχειακών της μονάδων 

ΒΟΗΘΟ ΑΡΧΙΜΗΧΑΝΙΚΟ
Περιγραφή Εργασίας: 

•	 Οργάνωση,	επίβλεψη	και	διοίκηση	της	από	μέρα	σε	μέρα	λειτουργίας	του	τμήματος	συ-
ντήρησης	 του	 ξενοδοχείου,	 προληπτικών	 συντηρήσεων,	 επιδιόρθωσης	 βλαβών,	 σωστής	
λειτουργίας	των	μηχανοστασίων	και	λεβητοστασίων	του	ξενοδοχείου,	και	ότι	άλλων	εργα-
σιών	έχουν	να	κάνουν	με	μηχανολογικές	και	ηλεκτρολογικές	εγκαταστάσεις.

Προσόντα:

•	 Πανεπιστημιακό	δίπλωμα,	μηχανολόγου	μηχανικού	ή	ηλεκτρολόγου	μηχανικού.
•	 Γνώση	Ελληνικής	και	Αγγλικής.
•	 Τριετή	εμπειρία	σε	παρόμοια	θέση	σε	ξενοδοχείο.
•	 Πολίτης	Ε.Ε	ή	κάτοχος	άδειας	εργασίας	Ε.Ε

Η Εταιρεία Προσφέρει

•	 Πλήρη	εκπαίδευση	σε	όλα	τα	πρωτόκολλα	υπηρεσιών	της	εταιρίας
•	 Ευχάριστο	εργασιακό	περιβάλλον
•	 Ευκαιρίες	συνεχούς	επαγγελματικής	ανέλιξης
•	 Δυνατότητα	μακροχρόνιας	απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:

  Constantinou Bros Hotels

Human	Resources	Department
Τ.Θ.	60182,	Τ.Τ.	8101,	Πάφος,	Κύπρος
Email:	hr@cbh-cyprus.com
Τηλ.:			+357	26-964500	
Mobile+357	97871460
www.cbh-cyprus.com
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Για διαγωνίσματα 10 ευρώ την ώρα. 
ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ 

σε όλες τις γλώσσες 
και η επιμέλεια και ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

όλων των ειδών σε όλα τα θέματα από έμπειρο προσωπικό.
Για πληροφορίες 99567680 & 99571542

ΠΑΡΑΔΙΔΟΝΤΑΙ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ 
ΚΑΙ ΦΥΣΙΚΗ 

ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ
Τελούμε την Κυριακή 21 Απριλίου 2024 στον Ιερό ναό 
Αποστόλου Ανδρέα Έμπας, το ετήσιο μνημόσυνο του 

πολυαγαπημένου μας, συζύγου, πατέρα, υιού και αδελφού

Άδωνι Βρυωνίδη
και καλούμε όσους τιμούν τη μνήμη του να παραστούν.

Η οικογένεια

ΚΟΙΝΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΑΡΜΟΥ

ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΣ ΟΙΚΟΠΕΔΩΝ ΚΑΙ ΑΝΟΙΧΤΩΝ ΧΩΡΩΝ 
ΣΤΗΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΑΡΜΟΥ

Το Κοινοτικό Συμβούλιο Άρμου καλεί τους ιδιοκτήτες οικοπέδων, χωραφιών και 
περβολιών που βρίσκονται  εντός της οικιστικής περιοχής της Κοινότητας όπως 
προβούν στο καθαρισμό τους, απομακρύνοντας τόσο τα χόρτα όσο και οποιαδήποτε 
άχρηστα υλικά, το αργότερο μέχρι τις 10/05/2024.

Μετά την παρέλευση της προθεσμίας αυτής, το Συμβούλιο θα προβεί στο καθαρισμό 
όλων των  ανοιχτών χώρων που  θα κρίνει  αναγκαίο και θα απαιτήσει από τους 
ιδιοκτήτες να καταβάλουν τα έξοδα με τα οποία θα επιβαρυνθούν για το εν λόγω 
σκοπό.

Για τους Καθαρισμούς αυτούς ζητούνται προσφορές.

Για περισσότερες πληροφορίες ή διευκρινίσεις, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να 
επικοινωνήσουν με το Γραφείο του Κοινοτικού Συμβουλίου Άρμου στο τηλέφωνο  
26952541 και 99342972.

Από Κοινοτικό Συμβούλιο Άρμου

ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΣ ΟΙΚΟΠΕΔΩΝ ΚΑΙ 
ΤΕΜΑΧΙΩΝ ΓΗΣ 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ

Το Κοινοτικό Συμβούλιο Τρεμιθούσας πληροφορεί και υπενθυμίζει τους ιδιοκτήτες 
οικοπέδων και τεμαχίων γής τα οποία βρίσκονται εντός της οικιστικής περιοχής των 
ορίων της κοινότητας, ότι έχουν υποχρέωση να τα διατηρούν καθαρά. 

Ως εκ τούτου μέχρι τηv Τετάρτη, 15 Μαΐου 2024 θα πρέπει να προβούν σε καθαρισμό 
των άγριων χόρτων καθώς και οποιονδήποτε άλλων άχρηστων υλικών. Ανεξαρτήτως 
δε εάν τα άχρηστα υλικά ή σκουπίδια τοποθετήθηκαν στην περιουσία τους από 
τρίτους, η ευθύνη  εξακολουθεί να βαρύνει τους ίδιους. Μετά τη λήξη της πιο πάνω 
προθεσμίας το Κοινοτικό Συμβούλιο θα προχωρήσει αυτόβουλα στον καθαρισμό 
των τεμαχίων και οικοπέδων από ξηρά χόρτα και μπάζα αφού κρίνει το ίδιο ότι 
ο καθαρισμός δεν έγινε ή δεν ήταν επαρκής από τον ιδιοκτήτη του χωρίς άλλη 
ειδοποίηση. Ο ιδιοκτήτης θα χρεώνεται ανάλογα με τις εργασίες του καθαρισμού 
που θα γίνονται στο τεμάχιο του. Μεμονωμένες κατοικίες σε γεωργικές περιοχές 
ο καθαρισμός τους και τον πέριξ αυτών χώρων είναι ευθύνη των ιδιοκτητών των 
κατοικιών.  

Η παρούσα ειδοποίηση να θεωρηθεί σαν προσωπική ειδοποίηση από όλους τους 
ιδιοκτήτες γης.   

Για περισσότερες πληροφορίες ή διευκρινήσεις, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να 
επικοινωνούν με τα γραφεία του Κοινοτικού Συμβουλίου Τρεμιθούσας στο τηλέφωνο 
26 652935 κατά τις εργάσιμες μέρες και ώρες.  

Εκ του Κοινοτικού Συμβουλίου Τρεμιθούσας. 

17  Απριλίου 2024 

«Γλυκιέ μας άγγελε πάνε κιόλας εννιά χρόνια που δεν σε έχουμε δει. 
Να νιώσουμε την παρουσία σου. Να ακούσουμε τη φωνή σου. Είθε ο Πανάγαθος 

να μας χαρίσει σε μιαν άλλη ζωή χιλιάδες ευτυχισμένες στιγμές μαζί».

ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ
Τελούμε αύριο Κυριακή 21/4/2024 στην εκκλησία Αγίας Παρασκευής στη Γεροσκήπου 

το 9ο  ετήσιο μνημόσυνο του προσφιλούς μας υιού, αδελφού και θείου

ΜΙΧΑΛΑΚΗ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ
(από την Πάφο)

Οι τεθλιμμένοι: 
Γονείς: Νικόλας-Λίζα Ευσταθίου, Αδέλφια: Μαριλένα-Mάριος Γεωργίου
 Αλέξανδρος Αλεξάνδρου, Αδελφότεκνα: Λουίζα, Μικαέλλα-Δέσποινα, 

Νικόλας και λοιποί συγγενείς

Μετά το πέρας του μνημόσυνου θα ακολουθήσει τρισάγιο στον τάφο, στο κοιμητήριο της Πάφου

Από τις 10:30-13:30 θα γίνει αιμοδοσία στο Coffee Brands στη Γεροσκήπου.  

ΚΟΙΝΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 

1. Το κοινοτικό Συμβούλιο Αγίας Βαρβάρας Πάφου καλεί τους ιδιοκτήτες οικοπέδων, 
χωραφιών και τεμαχίων στην κατοικημένη περιοχή και στην Βιομηχανική Περιοχή 
Ανατολικού όπως προβούν στον καθαρισμό τους, απομακρύνοντας τόσο τα χόρτα 
όσο και οποιαδήποτε άχρηστα υλικά ή αντικείμενα, το αργότερο μέχρι τις 8 Μαΐου 
2024.

2. Μετά το τέλος της προθεσμίας αυτής το Κοινοτικό Συμβούλιο θα προβεί στον 
καθαρισμό των οικοπέδων/τεμαχίων όσο και χωραφιών που θα κριθεί αναγκαίο και 
το Κοινοτικό Συμβούλιο θα απαιτήσει από τους ιδιοκτήτες να καταβάλουν τα  έξοδα 
με τα οποία θα επιβαρυνθεί για τον εν λόγω σκοπό.

3. Συναφώς διευκρινίζονται τα ακόλουθα: 

(α) Αν ο καθαρισμός που θα γίνει από τον ιδιοκτήτη κριθεί ως μη ικανοποιητικός, 
το Κοινοτικό Συμβούλιο θα προβεί σε συμπληρωματικό ή ολικό  καθαρισμό του 
χώρου. 

(β) Η ευθύνη για τον καθαρισμό βαραίνει αποκλειστικά τον ιδιοκτήτη του τεμαχίου 
έστω και αν έχουν τοποθετηθεί /απορριφθεί άχρηστα υλικά από τρίτους.

4. Προσωπικές επιστολές-ειδοποιήσεις δεν θα σταλούν.

Για περισσότερες πληροφορίες ή διευκρινήσεις οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να 
αποτείνονται στο γραφείο του Κοινοτικού Συμβουλίου στο τηλέφωνο  26 422591 
(Δευτέρα – Παρασκευή 8:00 - 3:00).
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Πρωτάθλημα ERC:
Ο Tempestini νίκησε στο V-Hd Rally Ουγγαρίας

O για πρώτη φορά νικητής Simone 
Tempestini πέτυχε μια δραματική 
νίκη στο Ευρωπαϊκό Πρωτάθλημα 

Ράλι μετά από έναν εντυπωσιακό τερματισμό 
στο εναρκτήριο V-Híd Rally Ουγγαρίας.
Οδηγώντας ένα Michelin Škoda Fabia RS 
Rally2, ο Tempestini μπήκε στη διαμάχη όταν 
κέρδισε το SS3 το Σάββατο προτού ολοκληρώ-
σει το πρώτο σκέλος 6,3 δευτερόλεπτα πίσω 
από τον ηγέτη της νύχτας Mikko Heikkilä.
Ο πρώην πρωταθλητής Junior WRC, ο οποί-
ος συν οδηγείται από τον συμπατριώτη του 
Sergiu Itu, σημείωσε περαιτέρω πρόοδο το 
πρωί της Κυριακής όταν ο Heikkilä έπεσε 
από την πρώτη θέση με μηχανική βλάβη στο 
SS10.
Όταν ο Mārtiņš Sesks εγκατέλειψε δύο ειδι-
κές πριν το τέλος, ο Tempestini έλαβε προβά-
δισμα 7,7 δευτερολέπτων για να διαχειρισθεί 
πριν το Power Stage που θα καθόριζε ίσως 
τον αγώνα.
Αν και ο οδηγός της Keane Motorsport έδει-
χνε να ελέγχει, ο δρόμος του προς τη δόξα δι-
ευκολύνθηκε όταν ο υπερασπιζόμενος πρω-
ταθλητής Ευρώπης Hayden Paddon υπέστη 
ζημιά στο μπροστινό αριστερό ελαστικό στην 
SS13 και έπεσε πίσω στην τέταρτη θέση, κα-
θώς ο Mathieu Franceschi σημείωσε το πρώτο 

του βάθρο στο ERC στη δεύτερη θέση και τον 
ταχύτερο χρόνο στο Power Stage και υπήρχε 
αρκετός λόγος για τοπικούς πανηγυρισμούς 
όταν ο Ούγγρος ήρωας Miklós Csomós ολο-
κλήρωσε στην πρώτη τριάδα με το Pirelli 
Škoda Fabia του.
Ο Sesks ήταν ο επόμενος που προηγείτο του 
ράλλυ που υποχώρησε, προκαλώντας ζη-
μιά στο πίσω αριστερό μέρος του Team MRF 
Tyres Toyota. 
Ο Λετονός προηγείτο κατά 6,8 δευτερόλεπτα 
πριν από την πρόωρη έξοδό του, η οποία συ-
νέβη αφού βγήκε εκτός διαδρομής σε ένα 
αριστερόστροφο υψηλής ταχύτητας και χτύ-
πησε κάτι που φαινόταν σαν ένα κούτσουρο 
δέντρου στο πλάι της γωνίας.
Ο τοπικός ήρωας Miklós Csomós δεν άφησε 
ένα δυνατό χτύπημα στο αριστερό πίσω μέ-
ρος στο SS10 και μια στιγμή με δύο τροχούς 
στο SS11 να τον εμποδίσουν από την τρίτη 
θέση της γενικής, 12,9 δευτερόλεπτα πίσω 
από τον Franceschi.
Αφού έχασε χρόνο όταν πέρασε πάνω από 
μια όχθη μετά από υπέρβαση μιας διασταύ-
ρωσης στο SS8, ο Erik Cais πέρασε μπροστά 
από τον Miko Marczyk στην SS11 αφού ο Πο-
λωνός οδηγός της ομάδας ORLEN είχε ένα 
δεύτερο χαλασμένο ελαστικό της ημέρας.

Παρά το πρόβλημα στην SS13, ο Marczyk ολο-
κλήρωσε την πρώτη εξάδα μπροστά από τον 
Andrea Mabellini, τον πρωταθλητή ERC3 Jon 
Armstrong (Ford Fiesta Rally2) και τον Simon 
Wagner
Ο Filip Mareš ολοκλήρωσε στο top 10 οδηγώ-
ντας ένα Hankook Toyota, ακολουθούμενος 
από τον Vladas Jurkevičius γνωστό από τον 

τερματισμό του στο Ράλλυ Dakar. 
Ο αγώνας για την κατάκτηση του Ευρωπαϊκού 
Πρωταθλήματος Ράλλυ FIA 2024 συνεχίζεται 
στο ισπανικό νησί Γκραν Κανάρια τον επόμε-
νο μήνα με την 48η έκδοση του Ράλλυ Islas 
Canarias από τις 2 έως τις 4 Μαΐου, τον πρώτο 
από τους πέντε χωμάτινους γύρους ERC αυτή 
τη σεζόν.

Ράλλυ Στερεάς Ελλάδας: Το πρωτάθλημα αρχίζει... 

Έπειτα από «απουσία» μίας 
εβδομάδας, η αγωνιστική 

δράση στον κόσμο της F1 επιστρέ-
φει με το Grand Prix Κίνας το τριή-
μερο 19-21 Απριλίου. H πίστα της 
Σανγκάης εισήλθε στο πρόγραμ-
μα της Formula 1 το 2004 και αμέ-
σως έγινε μία από τις αγαπημένες 
των οδηγών. Έχει μήκος 5.451 μέ-
τρα, αποτελείται από 16 απαιτη-
τικές στροφές και διαθέτει δύο 
ζώνες DRS. Στην ευθεία ενός χι-
λιομέτρου μεταξύ των στροφών 
13 και 14 αναμένεται να δού-
με αρκετά προσπεράσματα. Στον 
Αγώνα Σπριντ οι οδηγοί θα διανύ-
σουν 19 γύρους, ενώ στο Grand 

Prix της Κυριακής 56 γύρους.                                                                                                                 
Τις περισσότερες νίκες στο Grand 
Prix Κίνας έχει ο Lewis Hamilton 
με έξι στο σύνολο. Από δύο έχουν 
οι Alonso και Rosberg. Το ρεκόρ 
πίστας κατέχει ο M. Schumacher  
από το μακρινό 2004 με χρόνο 
1:32,238.

Grant Prix Κίνας: Έπειτα από «απουσία» μίας εβδομάδας

Μ ε το ράλλυ Στερεάς Ελλά-
δας, ανοίγει η αυλαία του 

πανελληνίου πρωταθλήματος. Ο 
αγώνας που διοργανώνεται από 
το σωματείο (ΕΛ.Λ.Α.Δ.Α.) πε-
ριλαμβάνει 5 χωμάτινες Ειδικές 
Διαδρομές, συνολικού μήκους 
85.75 χλμ με την δράση να ξεκι-
νάει την Κυριακή 14 Απριλίου και 
στον αγώνα δήλωσαν συμμετοχή 
38 πληρώματα μεταξύ των οποί-
ων και 4 από την Κύπρο.
Τα πληρώματα θα εκκινήσουν το 
πρωί από το Service Park που θα 

βρίσκεται στο πάρκο Αγίου Ιωάν-
νη με κατεύθυνση την Ειδική Δι-
αδρομή «Θήβα», μήκους 22.79 
χλμ., η οποία είχε χρησιμοποιη-
θεί και στην πρώτη εκδοχή του 
αγώνα, το 2023.Στη συνέχεια, τα 
πληρώματα θα αγωνιστούν στην 
Ειδική Διαδρομή «Ελικώνας», μή-
κους 12.82 χλμ. Έπειτα από το 
30λεπτο Service, τα πληρώματα 
θα επανέλθουν στις Ειδικές Δια-
δρομές «Θήβα» και «Ελικώνας» 
για το δεύτερο πέρασμα και θα 
επιστρέψουν στο Service Park.

Η Ειδική Διαδρομή «Μοσχοπό-
δι», μήκους 14.53 με «κομμάτια» 
από την Ειδική Διαδρομή της Θή-
βας, αποτελεί την Power Stage 
του ράλλυ Στερεάς Ελλάδας.
Την Κύπρο θα αντιπροσωπεύ-
σουν οι Παντελή /Λαός στα πη-
δάλια ενός Renault Clio,Πολυ-
κάρπου/Βότσης με Peugeot 208 
R4,Παντελή/Κούγιας με Peugeot 
208 R2 που δεν έχει ακόμα εξα-
σφαλίσει το starting permission 
και Γιάγκου/Χριστοδουλάκης με 
Subaru Impreza.

Μ ετά από τρεις εξειδικευμένους 
αγώνες, σε Μόντε Κάρλο, Σουηδία 

και Σαφάρι, το Παγκόσμιο Πρωτάθλημα 
Ράλλυ του 2024 μεταφέρεται στην πρώ-
τη του αναμέτρηση, σε ασφάλτινες επι-
φάνειες. 
Στο Ράλλυ Κροατίας δεν αποκλείεται οι 
καιρικές συνθήκες, σε συνδυασμό με ένα 
δύστροπο, συχνά ιδιαίτερα γλιστερό οδό-
στρωμα, να επηρεάσουν την εξέλιξη του. 
Γεγονός είναι ότι υπάρχουν  οι προϋπο-
θέσεις για έναν αγώνα με ενδιαφέρον, σε 
ένα πρωτάθλημα με μικρές διαφορές στη 
βαθμολογία οδηγών και κατασκευαστών, 
σε συνδυασμό με τα παραπάνω που αφο-
ρούν στον καιρό και στο οδόστρωμα.

WRC – Ράλλυ Κροατίας: 
Ξεκινούν οι ασφάλτινοι αγώνες

H πίστα της Σανγκάης ει-
σήλθε στο πρόγραμμα της 

Formula 1 το 2004 και αμέ-
σως έγινε μία από τις αγα-

πημένες των οδηγών. 
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Περισσότερες αθλητικές ειδήσεις στην ιστοσελίδα cosmosnews.com.cy

Την αθλητική επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Το σχόλιο της εβδομάδας

Αυτό το τρόπαιο δεν χάνεται...

Ο στόχος της κατάκτησης ενός τροπαίου, αλλά και της εξό-
δου στην Ευρώπη για την Πάφος fc είναι πλέον πολύ κοντά. 

Ωστόσο, για να επιτευχθεί αυτός ο στόχος πρέπει η ομάδα του 
Κάρλος Καρσέδο να πάρει το τρόπαιο. 
Στον τελικό, τεχνική ηγεσία, ποδοσφαιριστές και φίλαθλοι κα-
λούνται να δώσουν ακόμα και τη ψυχή τους.  

Τρεις αγωνιστικές έχουν απομείνει για να ολο-
κληρωθεί και αυτή η ποδοσφαιρική σεζόν. Μια 

ποδοσφαιρική σεζόν που μας χάρισε και ακόμα μας 
χαρίζει αρκετές συγκινήσεις. Το γεγονός ότι ακόμη 
εκκρεμεί ο τίτλος, τον οποίο διεκδικούν τρεις ομά-
δες, λέει πολλά. Ίσως αυτή την αγωνιστική να ξεκα-
θαρίσουν κάποια πράγματα. Αν όχι, τότε η προτε-
λευταία θα έχει πρωταθλητή. 

Στην Πάφο, κακά τα ψέματα, η πορεία της ομά-
δας στο πρωτάθλημα δεν ήταν και η καλύτερη. 

Κάποτε αυτή η ομάδα έπαιζε σύγχρονο επιθετικό 
ποδόσφαιρο. Τώρα, αργό και προβληματικό ποδό-
σφαιρο. Είναι ηλίου φαεινότερο ότι η ομάδα είχε 
προβλήματα από την αρχή, τα οποία διατηρήθη-
καν έως και σήμερα. 

Είναι γεγονός, ωστόσο, ότι όλες οι ομάδες 
πάνω - κάτω έπαιξαν ισάξιο ποδόσφαιρο. Η 

μόνη ομάδα που έδειξε από την αρχή τις ορέξεις 
της ήταν ο ΑΠΟΕΛ, ο οποίος έως και σήμερα παρα-
μένει στην κορυφή της βαθμολογίας. Απ’ εκεί και 
πέρα, στην τελική φάση του πρωταθλήματος ξεχώ-
ρισε και η Ομόνοια με την έλευση του Γιάννη Ανα-
στασίου. 

Τώρα, όσο αφορά τη νέα σεζόν, αναμένουμε 
σίγουρα εκκαθαρίσεις ρόστερ από τις πλεί-

στες ομάδες, αυτές που έχουν λεφτά τουλάχιστον, 
για να προχωρήσουν σε αλλαγές. 

Με ιδιαίτερο ενδιαφέρον αναμένεται και η 
παρουσία της Ομόνοιας 29M. στην πρώτη 

κατηγορία, η οποία με τον κόσμο στο πλευρό της, 
τη ΘΥΡΑ 9, αναμένεται να κάνει αισθητή την πα-
ρουσία της σε όλα τα γήπεδα. 

Θεωρούμε δεδομένο ότι η Πάφος fc θα καταθέσει αίτημα στην ΚΟΠ 
για να αλλάξει η έδρα του τελικού. Άλλο ΓΣΠ και άλλο Άλφα Μέγα για 
τους φίλους της Πάφος fc. 

Τρεις ομάδες διεκδικούν τον τίτλο...
Η Πάφος fc φιλοξενεί την Ανόρθωση 

13Η ΑΓΩνιΣΤιΚΗ
20-ΑΠΡιΛιΟΥ-2024
ΠΕΓΕιΑ 2014 - ΕνΩΣΗ νΕΩν ΠΑΡΑΛιΜνιΟΥ
ΔΗΜΟΤιΚΟ ΣΤΑΔιΟ ΠΕΓΕιΑΣ 
ΔιΓΕνΗΣ ΥΨΩνΑ -  ΟΛΥΜΠιΑΚΟΣ ΛΕΥΚΩΣιΑΣ
ΤΣιΡΕιΟ 
ΑΛΣ ΟΜΟνΟιΑ 29 Μ - ΟΜΟνΟιΑ ΑΡΑΔιΠΠΟΥ 
Γ.Σ.Π. 
ΑΣιΛ ΛΥΣΗΣ - ΑΟΑν ΑΓιΑΣ νΑΠΑΣ 
ΣΤΑΔιΟ ΕΘνιΚΟΥ ΑΧνΑΣ

Πρόγραμμα Β’ κατηγορίας

8η αγωνιστικη / α’ ΟμιλΟσ
κυριακη 21.04.2024
17:00 ΠΑφΟΣ FC - ΑνΟΡΘΩΣΗ
19:00 ΑΕΚ - ΟΜΟνΟιΑ
19:30 ΑΠΟΕΛ - ΑΡΗΣ

Β΄ΟμιλΟσ / 10η αγωνιστικη
Παρασκευη 19.04.2024
ΔΟξΑ ΚΑΤΩΚΟΠιΑΣ - νΕΑ ΣΑΛΑΜινΑ
ΟΘΕΛΛΟΣ ΑΘΗΑινΟΥ - ΕΘνιΚΟΣ ΑΧνΑΣ
σαΒΒατΟ 20.04.2024
19:00 ΑΕΖ - ΚΑΡΜιΩΤιΣΣΑ ΠΟΛΕΜιΔιΩν
19:30 ΑΠΟΛΛΩν - ΑΕΛ

Πρόγραμμα A’ κατηγορίας

τρεις αγωνιστικές πριν το φινάλε και ακό-
μη εκκρεμεί ο τίτλος του πρωταθλητή, 

τον οποίον διεκδικούν ΑΠΟΕΛ, ΑΕΚ και Ομό-
νοια, με τους Πορτοκαλί να είναι στην κορυ-
φή και τις άλλες ομάδες να ακολουθούν σε 
απόσταση αναπνοής. 
Το Σαββατοκύριακο έχουμε τους αγώνες της 
8ης αγωνιστικής, που θεωρείται αρκετά ση-
μαντική, καθώς αγωνίζονται μεταξύ τους οι 
ομάδες της πρώτης τετράδας. Ο πρωτοπό-
ρος ΑΠΟΕΛ φιλοξενεί τον Άρη και με νίκη 
παραμένει στην κορυφή, την ίδια ώρα που 
ο Άρης θέλει τη νίκη για να κυνηγήσει την 
τρίτη θέση που δίνει Ευρωπαϊκό εισιτήριο. 
Στη δεύτερη θέση της βαθμολογίας βρίσκε-
ται η ΑΕΚ, η οποία φιλοξενεί την Ομόνοια 
στην Αρένα στο ντέρμπι της αγωνιστικής. 
Αναμφίβολα, πρόκειται για ένα πολύ καθο-
ριστικό παιχνίδι που πιθανόν να κρίνει και 
τη μετέπειτα πορεία της ομάδας. Για πα-
ράδειγμα, εάν κερδίσει η γηπεδούχος ομά-
δα αφήνει την Ομόνοια εκτός διεκδίκησης 
του τίτλου, ενώ σε περίπτωση που κερδί-
σει η Ομόνοια, φτάνει την ΑΕΚ στη δεύτερη 
θέση. Παράλληλα, αν ο ΑΠΟΕΛ κερδίσει τον 
Άρη, τότε θα φθάσει πολύ κοντά στον τίτλο, 

καθώς ξεφεύγει τέσσερις βαθμούς από ΑΕΚ 
και Ομόνοια. 
Ο τρίτος αγώνας, και πρώτος χρονικά, κα-
θώς θα αρχίσει στις 5, η Πάφος fc φιλοξε-
νεί την Ανόρθωση σε ένα παιχνίδι με μονό-
πλευρο ενδιαφέρον, καθώς μόνο η Πάφος 
έχει μαθηματικές ελπίδες για έξοδο στην 

Ευρώπη.  Αυτό δεν σημαίνει ότι οι ποδο-
σφαιριστές της Ανόρθωσης θα κατέβουν 
στον αγωνιστικό χώρο για να περάσουν ευ-
χάριστα την ώρα τους. Και οι μεν και οι δε, 
θα προσπαθήσουν να κερδίσουν, ειδικά οι 
γηπεδούχοι που θέλουν να δώσουν περισ-
σότερη χαρά στους φίλους της ομάδας. 

20 αΠριλιΟυ 2024
ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ - ΟΛΥΜΠιΑΣ ΛΥΜΠιΩν
ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ - 16:30

Γ’ κατηγορία - 11η αγωνιστική

σ την 13η αγωνιστική μπαίνει το πρόγραμμα 
στο δεύτερο όμιλο του Πρωταθλήματος Β’ 

Κατηγορίας και σύμφωνα με τον προγραμματι-
σμό της ΚΟΠ όλοι οι αγώνες θα διεξαχθούν το 
Σάββατο 20 Απριλίου και ώρα 16:30. 
Ανεξάρτητα από τον απολογισμό των τελευ-
ταίων δύο αγωνιστικών, ο Διγενής Μόρφου 
που βρίσκεται στους 48 βαθμούς διατηρεί την 
πρωτιά του ομίλου.
Το μεγαλύτερο ενδιαφέρον επικεντρώνεται 
στην κάτω ζώνη, όπου εκκρεμεί ακόμη μία 
θέση για τη διαβάθμιση, αφού σύμφωνα με 
την προκήρυξη οι τελευταίες τρεις ομάδες δια-
βαθμίζονται στο Πρωτάθλημα Γ’ Κατηγορίας.
Ο Ακρίτας Χλώρακας έχει εξασφαλίσει την πα-
ραμονή του στην κατηγορία, ύστερα από τη 
νίκη που πέτυχε στο ντέρμπι επί της ΕνΑΔ το 
περασμένο Σάββατο. 
Την ίδια ώρα, σε εξαιρετικά δύσκολη θέση βρί-
σκεται η ΕνΑΔ, η οποία ψάχνει ένα ποδοσφαι-
ρικό θαύμα για να μην υποβιβαστεί. 

Το πρόγραμμα της προτελευταίας αγωνιστικής:
ΕνΑΔ - Ερμής Αραδίππου
Ακρίτας Χλώρακας - ΠΟ Αχυρώνας Ονήσιλος
ΠΑΕΕΚ - Διγενής Ακρίτας Μόρφου
ΠΟ ξυλοτύμπου - ΜΕΑΠ

Εξασφάλισε παραμονή 
ο Ακρίτας

κύπελλοοοο, κύπελλοοοοο 
Πάφος, Πάφος 
κύπελλοοοοο 



Ι στορικές στιγμές έζησε η πόλη της Πάφου το 
βράδυ της Τετάρτης… Αφορμή το σουτ «κε-
ραυνός» του Μουαμέρ Τάνκοβιτς, ο οποίος 

ξετίναξε τα δίκτυα του αντίπαλου τερματοφύλα-
κα και έστειλε την Πάφος fc στον τελικό της διορ-
γάνωσης. Εκεί, θα αντιμετωπίσει την Ομόνοια, η 
οποία απέκλεισε τον Άρη και θα βρεθεί στον τελι-
κό για τρίτη σερί χρονιά. 
Με τον κεραυνό του Τάνκοβιτς, λοιπόν, η Πάφος 
fc πέρασε στον τελικό της 18ης Μαΐου για πρώτη 
φορά και θα διεκδικήσει το πρώτο τρόπαιο στην 
ιστορία της σε αγώνα που πιθανόν να γίνει στο 
ΓΣΠ, εκτός και αν Πάφος fc, Ομόνοια και ΚΟΠ συμ-
φωνήσουν για αλλαγή έδρας με επικρατέστερο το 
Άλφα Μέγα Λεμεσού. 

Στήθηκαν γιγαντοοθόνες 
Λόγω της απαγόρευσης στη μετακίνηση φιλάθλων, 
η Πάφος fc δεν είχε κόσμο στο γήπεδο, παρά 50 
άτομα που δικαιούται. Οι υπόλοιποι σκορπίστηκαν 
σε διάφορα σημεία της πόλης, με τη μάζα των φι-
λάθλων να συγκεντρώνεται στον χώρο στάθμευ-
σης του Στέλιος Κυριακίδης. Εκεί, με πυρήνα τους 
οργανωμένους, έφτιαξαν μια εντυπωσιακή ατμό-
σφαιρα, με συνθήματα και καπνογόνα, παρακο-
λουθώντας την αναμέτρηση από τεράστια γιγα-
ντοοθόνη. Γιγαντοοθόνη στήθηκε και στην πλατεία 
Κέννεντι, όπου και εκεί μια μάζα φιλάθλων παρα-

κολούθησε την πολύ σημαντική αναμέτρηση. 
Η λήξη του αγώνα από τον διαιτητή, σήμανε και 
την έναρξη των πανηγυρισμών σε αρκετά σημεία 
της πόλης με επίκεντρο και πάλι το Στέλιος Κυρια-
κίδης, εκεί όπου αργά το βράδυ κατέφθασε η απο-
στολή της ομάδας, την οποίαν υποδέχθηκαν εκα-
τοντάδες φίλοι της ομάδας ανάβοντας καπνογόνα, 
φωνάζοντας συνθήματα και ρίχνοντας αρκετά πυ-
ροτεχνήματα μετατρέποντας τη νύχτα σε μέρα.  

Αγωνιστικό μέρος 
Ο Απόλλων ήταν η ομάδα που ξεκίνησε καλύτερα 

στον αγώνα στο πρώτο 20λεπτο, χωρίς όμως να 
μπορεί να παραβιάσει την εστία της Πάφος fc που 
είχε σκοπό από τα πρώτα λεπτά. Στη συνέχεια και 
μέχρι το τέλος του πρώτου ημιχρόνου, η Πάφος 
ισορρόπησε τον αγώνα, αλλά ως εκεί. Όλα έδει-
χναν ότι οι δύο ομάδες είχαν στο μυαλό το μηδέν 
στην άμυνά τους.  
Στο δεύτερο ημίχρονο, και πάλι ο Απόλλων 
είχε την πρωτοβουλία των κινήσεων και εν 
τέλει κατάφερε να παραβιάσει την εστία του 
Ίβουσιτς από την άσπρη βούλα στο 70. Ο Κρο-
άτης τερματοφύλακας της Πάφος fc κτύπησε 

σε εναέρια μονομαχία, ποδοσφαιριστή του 
Απόλλωνα στο κεφάλι, με τον διαιτητή να κα-
λείται στο VAR και να υποδεικνύει το πέναλτι. 
Ο Σαγάλ με εύστοχη εκτέλεση έβαλε τον Απόλ-
λωνα μπροστά στον αγώνα με 1-0, ένα αποτέ-
λεσμα ωστόσο που ισοφάριζε την πρώτη ανα-
μέτρηση. 
Ο χρόνος κυλούσε και όλα έδειχναν ότι οι δύο 
ομάδες θα οδηγούνταν στην ημίωρη παράτα-
ση, καθώς είχαμε μπει στις καθυστερήσεις. 
Ο Μουαμέρ Τάνκοβιτς όμως, που νωρίτερα 
είχε ακούσει τη γυναίκα του να του λέει να δο-
κιμάσει σουτ από μακριά, δοκίμασε ένα σουτ 
κεραυνό σχεδόν από το κέντρο του γηπέδου 
με τη μπάλα να αναπαύεται στα δίκτυα του 
Απόλλωνα και τις χιλιάδες των φίλων της Πά-
φος fc να πανηγυρίζουν το απίστευτο τέρμα. 

Η συνέχεια 
Σε περίπου ένα μήνα θα γραφτεί ο επίλογος του 
κυπέλλου. Πάφος fc και Ομόνοια διεκδικούν το 
τρόπαιο στον τελικό της 18ης Μαΐου σε ένα παι-
χνίδι που είναι ορισμένο, σύμφωνα με την προ-
κήρυξη, να γίνει στο ΓΣΠ της Λευκωσίας. Εάν δεν 
γίνει αλλαγή έδρας, τότε οι φίλοι της Πάφος fc 
αναμένεται να ταξιδέψουν κατά χιλιάδες στο 
στάδιο της πρωτεύουσας για να παρακολουθή-
σουν την αγαπημένη τους ομάδα.     

Στον τελικό του κυπέλλου η Πάφος fc 
Διεκδικεί τον πρώτο τίτλο στην ιστορία της 

Αδεσμευτος Σάββάτο 20 άπριλιου 2024
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